
ceglédi Hotel Aqua-
rellt 2023 nyara óta a
Hunguest Hotels szál-
lodalánc üzemelteti.
Az eddig eltelt csak-
nem két év alatt szá-

mos szolgáltatással bővült és meg-
újult a szálloda szolgáltatásainak
kínálata. Pákozdi Viktóriával, a
szálloda vezetőjével arról beszél-
gettünk, idén tavasszal milyen új
szolgáltatásokkal készülnek – ez-
úttal a ceglédieknek is, hiszen ki-
emelt céljuk, hogy a helyi lakossá-
got is elérjék, szolgáltatásaikkal a
szállodába vonzzák.
– Március 28-tól a wellness szol-
gáltatások tovább bővülnek test-
kezelésekkel és alakformáló gé-

pekkel, amelyek a nem szálló-
vendégek rendelkezésére is áll-
nak. Pontosan mit jelent ez a fej-
lesztés?
– A szállodánk méretéhez képest
eddig is nagyobb terü-
leten és impozánsabb
elemeket tartalmaz a
wellness részlegünk. A
vendégek visszajelzé-
sei szerint is ez az
egyik kiemelt terület,
ami miatt népszerű a
körükben az Aquarell.
A fürdő, a szauna és
masszázsvilágunk palettája na-
gyon színes, de most a testkezelés
és alakformálás területén szeret-
nénk egy nagyot lépni, ezekkel

kiegészítve eddigi szolgáltatása-
inkat. Az a küldetésünk, hogy
professzionális gépeinkkel haté-
konyabb, gyorsabb segítséget tud-
junk nyújtani az alakformálásban.

Infrashape gépünk tu-
lajdonképpen egy fek-
vőkerékpár kapszula,
amely ötvözi a nyomás
alatti vákuum masz-
százst az infra fénnyel,
így segíti a fogyást, az
extra kalóriaégetést és a
rendkívül hatékony
alakformálást. Mindezt

kollagén kezeléssel kombinálva,
amely hozzájárul a bőr megfiata-
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Új wellness szolgáltatások
az Aquarellben

A legutóbbi helyhatósági
választáson a ceglédi 7.
választókörzet lakossága
új képviselőt választott.
Szlovák Mátyás KDNP-s
önkormányzati képviselő-
vel beszélgettünk a kör-
zet problémás területei-
ről, de megosztotta ve-
lünk az örömhíreket is.

- Nem tartozik a körzete a
legegyszerűbb és leghálá-
sabb feladatnak tartozók
közé, ahol viszonylag egy-
szerű lenne eredményeket
produkálni. A körzetéhez
tartozó városrész, Ugyer
helyzete elég speciális, nem-
csak az egykor virágzó ta-
nyav i lág
pusztulása
miatt, de a
lakosság
összetétele,
az időn-
kénti etni-
kai feszült-
ségek és a
közbizton-
sági kérdések miatt is. Mit
tart körzetében a legégetőbb
problémának?
- Körzetem igen speciális,
hiszen egy városi részből és
az ugyeri tanyavilágból te-
vődik össze. Ebből adódik,
hogy a körzetrészek problé-
mái is különbözőek. A váro-
si rész legtöbb utcája szilárd
burkolattal, és jól kiépített

Közadakozás
a labdázókért

A LEGUTÓBBI TESTÜLETI ülésen
dr. Ferenczi Norbert önkormány-
zati képviselő javaslatára döntés
született több városi labdázó
közadakozásból történő felújítá-
sáról. Délután az egyik helyszí-
nen – Köztársaság úti labdázónál
– tartott sajtótájékoztatót a Ceg-
lédiek a Ceglédiekért Közalapít-
vány kuratóriuma. A tájékozta-
tón részt vett Földi László or-
szággyűlési képviselő, a támoga-
tó ceglédi vállalkozások vezetői,
önkormányzati képviselők is.
Földi László elmondta: évek óta
probléma a bekerített labdázók
állapota, ami miatt peres ügyek
is zajlanak. A város képviselőtes-
tülete döntött a felújításról, de
ahhoz pénzre van szükség, ame-
lyet közadakozásból terveznek
összegyűjteni.
A ceglédi születésű Détári-Szabó
Ádám, ceglédi származású tu-
risztikai szakember is szót kért
és bejelentette: magánemberként
1 millió forint értékű felajánlást
tesz a labdázók felújítására. Mint
elmondta: apaként külön is fon-
tosnak tartja a balesetveszélyes
állapotok megelőzését, a bizton-
ságos sportolás feltételeinek
megteremtését.
- Nagy öröm, hogy a szervezetünk
szerepet vállalhat az adomány-
gyűjtésben – mondta el Kocsó
Tamás, a közalapítvány elnöke,
aki felvázolta a terveket is: olyan
multisport játékpályák kialakítása
a cél, amely legalább három sport
számára biztosít helyet, a foci, a
kosárlabda és a kézilabda játszá-
sára is alkalmas. A későbbi vitás
helyzetek megelőzése céljából
olyan talapzatot és kerítést kap-
nak majd a pályák, amellyel csök-
ken az zajszennyezés.
A tájékoztatón az is kiderült az
önkormányzat bonyolítja majd a
beruházást és akár mind az öt vá-
rosi dühöngő felújítása sorra ke-
rülhet, ha elegendő összeg gyűlik
össze. A tervek szerint a legláto-
gatottabb labdázókkal kezdik
majd a projektet.

Interjú
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125 éves a
gimnázium

MÁRCIUS 18-ÁN TARTOTTÁK a
Ceglédi Kossuth Lajos Gimnázi-
um fennállásának 125. évforduló-
jára rendezett sorozat újabb elő-
adását. Egyéb érdekességek mel-
lett a népes hallgatóság megtud-
hatta, hogy milyen tantárgyakat
tanítottak több mint száz éve és

kik voltak a leghosszabb ideig ta-
nító pedagógusok a gimnázium-
ban - többek között ezekre a kér-
désekre is választ adott Dr. Kürti
György nyugalmazott igazgató.

KÜLÖNLEGES IDŐUTAZÁSRA hív-
ták az érdeklődőket március 19-

én is. Az iskola egykori diákja,
Cegléd város díszpolgára és szá-
mos díj tulajdonosa, Sárik Péter
volt a vendég a díszteremben. A
zeneszerző Dr. Koltói Ádámmal
beszélgetett a diákévekről, de
szó esett a jazzről, a családról,
és hitről.
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Hírek

közvilágítással rendelkezik,
ugyanakkor a külterületi ré-
szen ezek hiányát kell megfe-
lelően kezelnünk, ami állandó
kihívást jelent.
Rendszeres problémát jelent
az Aranymeggyes szél vízel-
vezetése. A közlekedési hely-
zet javítása érdekében a Csí-
kos szél aszfaltozása az egyik
legsürgetőbb feladat. Remé-
nyeim szerint a ciklus végére
ez is megvalósul. A választá-
si programomban is megjele-
nítettem azt, hogy a körzet él-
hetőségén egy sokkal élhe-
tőbb szabadtéri közösségi tér
kialakításával kell javítani.
Természetes, hogy az ugyeri
városrész is szeretne részese
lenni a fejlődésnek: a körzet-
ben élők számára elsődleges,
hogy megfelelő utakon járja-

nak, ezért a dűlőutak karban-
tartása az elsődleges prioritás.
Sajnálatos, hogy a kihelyezett
szolár lámpákat eltulajdoní-
tották, ezért is kamerák kihelye-
zését szorgalmazom, amellyel
a közbiztonság is javítható.
Azonban a biztonságérzet nö-
velése csak rendszeres járőrö-
zéssel növelhető a mezőőrség
és a rendőrség bevonásával.
Nagyon fontos számomra és a
nemzetiségi önkormányzat
számára is, hogy a közbizton-
ság szempontjából legproblé-
másabb területekkel közösen
foglalkozzunk.
Komoly problémát okoznak a
kóbor ebek is: a befogásukra
ebrazziát szervezünk az illeté-
kes hatóságokkal.
- Az ugyeri iskola sokkal
több, mint pusztán oktatási
intézmény a körzetben: ne-
velési, kulturális és szociális
szerepe is van. Milyen lehe-
tőségeket lát még az ugyeri
iskola szerepének bővítésé-
ben?
- Az Ugyeri iskola idéntől kö-
zösségi térként működik. Jó
kapcsolatot ápolok az iskola
igazgatójával Tóth Gézával,
akinek ötleteit, javaslatait a
képviselői munkám során
igyekszem figyelembe venni.
Közelmúltban került átadásra
a játszótér a gyermekek leg-

nagyobb örömére. Az iskolá-
ban a Ceglédi Szakképzési
Centrum oktatási programja
fog megvalósulni, ami szak-
mát ad a körzetben élő fiata-
lok részére. Bízom benne,
hogy a szakképesítést szerző
fiatalok példaként állnak
majd társaik előtt. Azért is
tartom fontosnak a képzésben
való részvételüket, mert ez el-
helyezkedési, kenyérkereseti
lehetőségeiket is javítja.
- Példaértékű az összefogás
a képviselő, az iskola és a
Roma Nemzetiségi Önkor-
mányzat között. Utóbbi mi-
ben tudja segíteni az Ön
munkáját? Milyen közös ter-
veik vannak, pl. munkahely-
teremtésre, vagy a közbizton-
ság javítása ügyében?
- A roma önkormányzattal
való együttműködés kulcs-
fontosságú a körzetben, hi-

szen a problémás esetekben
csak a roma önkormányzattal
közösen tudunk hatékonyan
cselekedni. A roma önkor-
mányzat elnökével, Jakab
Istvánnal jó együttműködést
alakítottunk ki, amely során
érezhetően javult a terület
közbiztonsága. Közösen fel-
zárkóztató programokat szer-
vezünk a körzetben élő roma
fiatalok számára. Keresztény-
demokrata politikusként ki-
emelten fontosnak tartom a
családtámogatási rendszer
megerősítését és a hátrányos
helyzetű fiatalok felzárkózta-
tását. A jövőben az iskolának
még nagyobb szerepet kell
vállalnia a közösség életében.
Sokan nem is gondolják, de
az itteni tanyák közül sokban
nincs megfelelő mosógép.
Ezeket pótolná egy közösségi
térben elhelyezett közös mo-
soda, illetve egy olyan helyi-
ség, ahol rendszeres szűrő-
vizsgálatokra, orvosi tanács-
adásra kerülhetne sor a hely-
ben lakó felnőttek érdekében
is. Persze ehhez kell egy fo-
lyamatos kapcsolattartás az itt
élőkkel, és hozzá megfelelő
szociális érzékenységgel ren-
delkező munkaerő bevonása
is. Ezek pályázati forrásait fo-
lyamatosan kutatom az isko-
lával közösen.

>>> Folytatás az 1. oldalról >>>

z 1848/49-es forrada-
lom és szabadságharc
177. évfordulójára
emlékezett Cegléd
március 15 alkalmá-
ból. A hagyományok

szerint a Szabad Sajtó Napja al-
kalmából rendezett fogadásnak
adott otthont a Kossuth Múzeum
március 14-én. A megjelenteket
Zakar József múzeumigazgató
köszöntötte, beszédet Jankovics
István mondott. Ez alkalomból
nyílt meg az "Ez történt Ceg-
léden 2024-ben" című kiállítás,
mely sajtófotókon keresztül mu-
tatja meg a tavalyi esztendő tör-
ténéseit. Március idusának elő-
estéjén a diákok, valamint a hoz-
zájuk csatlakozók fáklyás felvo-
nulása zajlott a Rákóczi úton. A
résztvevők Kossuth nótákat éne-
kelve érkeztek a Szabadság térre,
akiket Molnár László népzenész
tárogató játéka fogadott.
A hivatalos városi ünnepségen
beszédet Dr. Ferenczi Norbert

önkormányzati képviselő mon-
dott. Műsort a Református Álta-
lános Iskola és Óvoda, valamint a
Patkós Irma Művészeti Iskola ta-
nulói adtak. Az ünnepség végén
megkoszorúzták a Kossuth szob-
rot és a Kossuth erkélyt az önkor-
mányzat, pártok, intézmények és
szervezetek képviseletében.

Ceglédi kitüntetettek
A MÁRCIUS 15-I ÜNNEP alkalmá-
ból állami elismerésekkel díjaz-
ták két ceglédi születésű művész
munkásságát is.
Dohnál Tibor (Cegléd, 1942 - )
festő-, grafikus- és szobrászmű-
vész – a Magyar Arany Érdem-
kereszt polgári tagozat kitüntetést
kapta. A Kossuth Múzeumban
2022-ben életműkiállítása volt
látható a művésznek nyolcvana-
dik születésnapja alkalmából.
Szervét Tibor (Cegléd, 1958 - )
színművész, rendező, a Thália
Színház művésze – a Magyar-

ország Kiváló Művésze kitünte-
tést kapta.
Papp Elek, aki nagykőrösi szüle-
tésű (1965 - ), de sok szállal kö-
tődik városunkhoz, a magyar fo-
tográfia legrangosabb kitünteté-
sét a Balogh Rudolf-díjat vehette
át. Cegléd városa Gubody Ferenc
díjjal tüntette ki szintén március
15-én, kiemelkedő fotóművésze-
ti, fotóriporteri tevékenysége el-
ismeréseként. Cegléd várossá vá-
lásának 660. évfordulója alkal-
mából jelent meg "Cegléd" című
könyve. Felvételei készítésekor
kettős célt tűzött maga elé. Sze-
rette volna megörökíteni az utó-
kornak a közterek és épületek
gazdagságát, valamint felfedezni,
bemutatni a város rejtőzködő, ap-
ró csodáit.

Állami kitüntetés
A KISPARASZTI GAZDASÁGOK ér-
dekképviseletében végzett több
mint 30 éves munkájáért, vala-
mint Nyársapát település polgár-
mestereként közel 20 éve tartó
szolgálatáért elismerésül Orbán
Viktor miniszterelnök nemzeti
ünnepünk alkalmából a Magyar
Ezüst Érdemkereszt kitüntetést
adományozott Kis Miklósnak! –
számolt be Földi László ország-
gyűlési képviselő.

Nemzeti ünnep

a
Fotók: Cegléd Város oldala



Takarítás a
tőzegesben

MÁRCIUS 1-JÉN szemétszedést
szervezett a Pszicho-Pata Lovas
és Lovasterápiás Központ a cse-
mői védett tőzegesnél. „A mai na-
pon igencsak megszaporodott a lá-
pi emberek egyedszáma a vidéken,
60-70 fő gyűjtögette a szemetet.
Szedtük a szemetet föld alól és
földfelszínről, erdő sűrűjéből és
széléről, dombról és árokból. Ta-
láltunk TV-t, medencét, komplett
ruhatárat, étkészletet, plüssmackót,
építkezési hulladékot…
A szeméthegyekkel folytatott
ádáz küzdelem után a paprikás
krumplitól új erőre kapva a legel-
szántabbak egy jó másfél órás
dzsungeltúrán is résztvettek, ez-
zel megkoronázva a napot. Kö-
szönjük minden megjelent segítő-
nek a részvételt, a FÖLE részéről
az ebédhez felajánlott krumplit és
vizet, Kiss Józsefnek, hogy ma-
gára vállalta a kukta szerepét, Sas
Annamáriának a program beha-
rangozásában nyújtott segítséget,
Újvári Sándornak a teherautóval
való anyagmozgatást, Csemő Ön-
kormányzatának, hogy az össze-
gyűjtött szemetet elszállítja!” –
számoltak be a szervezők, akik
már a folytatást tervezik.

Kilép a
Tankcsapdából

KILÉP A TANKCSAPDÁBÓL Sidlo-
vics Gábor. A hírt a zenekar je-
lentette be közösségi oldalán. A
ceglédi zenész 13 év után távozik
az együttesből. Az ország legis-
mertebb rockzenekara a tavaszi
turnén még együtt marad. A kü-
lönválás magyarázataként azt ír-
ták: az utóbbi időben egyre nyil-
vánvalóbbá vált, hogy nem egy-
formán látják a jövőt, Sidi ezért
döntött úgy januárban, hogy kilép
a zenekarból. A ceglédi zenész
korábban a Zanzibár ceglédi
rockbanda tagja volt.

Borrendi találkozó
A CEGLÉD ÉS VIDÉKE Unghváry
László Borrend minden hónapban
találkozót tart, amelyen a tagok
megvitatják a következő időszak
aktuális, legfontosabb témáit, ten-
nivalóit. A márciusi találkozón
Beck Zoltán böhönyei borász, a
Balatonboglári borvidék borait
mutatta be előadásával. „Az íz-
kavalkádot Papp Sándor, egy is-
mert főzőműsort a Séfek Séfét is
megjárt versenyző élményei fo-

kozták és emelték találkozónk
színvonalát. A négy kreatív fogást
köszönjük, a csokis-körtés desz-
szert hedonista csúcs volt. Kö-
szönjük Szelényi Péter tagtársunk
és Pap Sándor baráti felajánlá-
sát, vendéglátását!” – számolt be
a borrend közösségi oldala.

Szennyvíztelep
fejlesztés

TÖBB MINT 582 MILLIÓ FORINT
plusz forrást biztosít a Magyar
Kormány a szennyvíztisztító te-
lep korszerűsítésének sikeres be-
fejezéséhez. – jelentette be Földi
László országgyűlési képviselő,
aki személyesen is megtekintette
a beruházás jelenlegi állását, és
örömmel látta, hogy jó ütemben
halad a munka. „Ez a korszerűsí-
tés kiemelten fontos közösségünk
számára, hiszen egy modernebb,
környezetbarát technológia ga-
rantálja majd a fenntartható jö-
vőt és tisztább környezetet bizto-
sít az itt élőknek. Köszönöm a
kormány támogatását és minden-
ki munkáját, aki közreműködik
ebben a kiemelten fontos projekt-
ben!” – tette hozzá a képviselő.

Fakivágási
munkálatok

A PESTI ÚTON (Szent Imre her-
ceg u.-Felszegi út közötti szaka-
szon) folytatódik a kőrisfasor le-
cserélése a fák okozta károk
megszűntetése érdekében. – tájé-

koztat a Várvag Nonprofit Kft. A
fakivágási munkálatokkal kap-
csolatban szakaszosan és idősza-
kosan a járdát a kerékpárutat és a
parkolósávot lezárják 2025. már-
cius 20. és 2025. április 14. kö-
zött. A nyár folyamán tuskómará-
si munkálatok várhatóak, majd az
ősszel pedig a tavalyi évhez ha-
sonlóan a fák pótlása maradékta-
lanul megtörténik.

Kórházi ápolók
versenye

MÁRCIUS 13-ÁN KISTARCSÁN a
Flór Ferenc Kórházban került
megrendezésre a Magyar Egész-
ségügyi Szakdolgozói Kamara
Pest Vármegyei Területi Szerve-
zet „Így dolgozunk Mi” Pest Vár-
megyében Szakmai Vetélkedő,
immár XII. alkalommal.
A versenyen az ápolói elméleti és
gyakorlati tudásról kellett számot
adni. A vetélkedőn négy csapat

vett részt. A Ceglédi Toldy
Ferenc Kórház Toldy-SHOCK
csapata a II. helyezést érte el. A
versenyen kívül a csapatok be-
mutatkozását is díjazták, melyet a
Toldy-SHOCK csapata nyert meg.
A csapat tagjai: Andó Éva BSc
ápoló I. Belgyógyászat, Kósik
Beáta MSc ápoló Sürgősségi Be-
tegellátó Osztály, Szabó Ildikó
Felnőtt Intenzív szakápoló Kardi-
ológia, Szmolnik Katalin MSc
ápoló Kardiológia. – tájékoztatott
a kórház közösségi oldala.

Miniszteri elismerés
A MAGYAR ÁPOLÁSI EGYESÜLET
javaslata és felterjesztése alapján
a Magyar Ápolók Napja alkalmá-

ból miniszteri elismeréseket ve-
hettek át a ceglédi Toldy Ferenc
kórház munkatársai. Miniszteri
Elismerő Oklevelet vettek át ki-
magasló szakmai tevékenységük
elismeréséül: Oláh Erika, a Kar-
diológiai osztály osztályvezető
ápolója, Nagy Lászlóné, a Neuro-
lógiai osztály ápolója. Kossuth
Zsuzsanna Emlékérmet vehetett
át Magyar Tiborné a MESZK
Pest Vármegye – Kelet Pest Me-
gyei helyi szervezet elnök. – tette
közzé a kórház közösségi oldala.

Segítség, építkezem!
MÁRCIUS 16-ÁN A GEORGE Pal
Filmszínházban Lengyel Tamás

"Segítség, építkezem!" című egy-
személyes vígjátéka szinte telje-
sen megtöltötte a nézőteret. Az
előadás során a lakásfelújítás ki-
hívásain keresztül ismerhették
meg a nézők az élet váratlan for-
dulatait, melyek néha egészen a
rendőrségi fogdáig vezetnek.
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Egy éve már…
… hogy nem kaptunk választ arra kérdésre, hogyan for-
dulhatott elő - ennyi fizetett szakmai munkatárs közre-
működése mellett - a város történetének legsúlyosabb
szakmai és pénzügyi botránya, az Ipari Park II. ütemé-
nek szabálytalansága.

… hogy nincs információ arról sem, hogy a polgármes-
ter által tett feljelentés kapcsán hol tart a nyomozás.

… hogy nem kaptunk tájékoztatást arról,
hogy a polgármester munkájának segítésé-
re fizetett tanácsadó cég, akik neve-
sítetten az Ipari Park II. megvalósítására

szerződtek, milyen tanácsot adtak,
milyen munkát végeztek.

… hogy annyi munkavégzés
látszik a helyszínen, hogy el-
készült egy burkolatlan álla-
potú csapadékvíz tározó - és
ennyi. Egy éve már annak is,
hogy a projekt helyszíni ellen-

őrzése során az írásban azt vál-
lalta az önkormányzat, hogy a

város a terület közműve-
s í tésé t sa já t

forrásból meg
fogja olda-

ni.

… hogy nincs
hír arról sem, hogy a teljesítés nélkül a vállalkozónak
kifizetett 80 millió forint elszámolása megtörtént-e?

.. hogy csak kérdések vannak, válaszok nincsenek!

Az tény és elfogadhatatlan, hogy senki sem vállalta a fe-
lelősséget akkor sem és azóta sem! Az meg még felhábo-
rítóbb, hogy semmilyen intézkedés nem történt, hogy a
jövőben hasonló botrány ne fordulhasson elő.
Az Ipari Park III. ütemének megvalósítását a Támogatási
Szerződés szerint 2024.04.01-én meg kellett volna kezde-
ni. Ez sem történt meg, ezúttal 314 960 631 forint a tét!



Éneklő osztályok
KÉT ÉV UTÁN ÚJRA a gimnázium
tornatermében rendezték meg az
Éneklő Osztályok Versenyét.
Ennek, valamint az osztályok
színvonalas produkcióinak kö-
szönhetően az idei verseny a ré-
giek hangulatát idézte. – tájé-
koztatott az iskola közösségi ol-
dala. A versenyt végül a 12. d
osztály nyerte meg, akik koráb-
ban már kétszer voltak máso-
dikok, de minden osztály – mi-
nősítéstől függetlenül – rengeteg
élménnyel gazdagodott, nem
csak a fellépés, de a próbák so-
rán is. Az arany minősítést elért
osztályok produkcióiból március
14-én rendezték meg az Éneklő
Osztályok Gáláját, amire várták
az érintett osztályok tanulóinak
szüleit, hozzátartozóit.

Gimnazisták
Madeirán

A GIMNÁZIUM 19, 11 ÉS 12. osz-
tályos tanulói Gulyásné Jónás
Anikó franciatanáral és Völgyesi
Dóra angoltanárral megérkeztek
Madeira gyönyörű szigetére,
Funchalba. Itt egy hetes Eras-
mus-mobilitás keretében francia
nyelven a környezetvédelemmel,
fenntartható fejlődéssel foglalko-
zó projektben vesznek részt. –
számolt be a gimnázium közössé-
gi oldala.

Helyszíni bejárás
az Autista háznál

MÁRCIUS 18-ÁN HELYSZÍNI bejá-
rást tartottak a Fűtőház utcai Au-
tista nappali foglalkoztatónál. A
bejáráson részt vett Csáky
András polgármester és László
Ágnes önkormányzati képviselő
mellett a Református Szeretet-
szolgálat, a tűzvédelmi hatóság, a
Töredék Világ Autizmussal Élő
Emberekért Alapítvány, a Ceglé-
di Városfejlesztési Kft., valamint
a Népegészségügy képviselői is.

Újabb Közgáz-siker
matematikából

MÁRCIUS 20-ÁN VOLT A ZRÍNYI
Ilona Matematikaverseny Dél-
Pest vármegyei eredményhirde-

tése. Az eredményhirdetésen
Molnár Bence (11.c) képviselte
a Ceglédi SzC Közgazdasági és
Informatikai Technikumot Farkas
Norbert felkészítő tanár kíséreté-
vel. Molnár Bence Dél-Pest vár-
megyében az első helyen végzett,
így meghívást kapott az országos
döntőre, mely Miskolcon kerül
megszervezésre.

Budai kirándulás
a végzősöknek

A TÖRÖK JÁNOS REFORMÁTUS
Oktatási Központ 12. évfolyamos
diákjai évfolyamkiránduláson ve-
hettek részt, mely tematikailag az
1848. március 15.-i események-
hez kapcsolódott. A Budai Vár és
várnegyed több pontján megállva
hallhattak érdekes és humoros
történeteket Kabdebó Flórián ta-
nár úrtól, aki a kirándulás fő szer-
vezője is volt. A márciusi forra-
dalom két ikonikus helyszínét, a
Helytartótanács épületét és
Táncsics börtönét is megtekintet-
ték, de a vár környékét bebaran-
golva művészeti és kulturális is-
mereteket is szerezhettek a Má-
tyás-templom, a Halászbástya, a
Sándor-palota, a Karmelita ko-
lostor, a vár központi kastélyépü-

letének megtekintésekor, melyek
az érettségi felkészüléshez is se-
gítséget nyújtanak. – számolt be
az iskola közösségi oldala.

Pénz7 – pénzügyi
és vállalkozói

témahét a
múzeumban

2015 ÓTA KERÜLT BE AZ ISKOLAI
oktatásba Magyarországon a
„Pénz7 – pénzügyi és vállalkozói
témahét”. A program célja, hogy a
középpontba helyezze a pénzügyi
tudatosság alapelveit. A Kossuth
Múzeum idén is csatlakozott a
kezdeményezéshez. Több iskola
vehetett részt a különleges progra-
mon március 3 és 7 között.
Megújult múzeumpedagógiai
eszközökkel és változatos mód-
szertani megközelítéssel múzeu-
mi óra keretében a diákok megis-
merkedhettek a pénz történetével,
annak egyes korszakaival. Min-
denki számára kézzel foghatóvá
vált a Kossuth-bankó, sőt haza is
vihettek a helyben készült példá-
nyokból. A legújabb technikai le-
hetőségeket kihasználva, digitális
eszközök segítségével játékos
formában megvizsgálhatták a ma
is forgalomban lévő bankjegye-
ket, melyeken olyan részletek is
láthatóvá váltak, amiket szabad
szemmel nem észlelhetnek a
mindennapokban.
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„Hogy is van ez?” nevű oldal sza-
vazást kezdeményezett a Ceglédi
Panoráma Facebook fórumán a he-
lyi közlekedési és parkolási hely-
zetről. A kezdeményezők szerint a
városban jelentős problémát okoz a

parkolóhelyek hiánya, hiszen körülbelül 17
000 személyautó van a lakosok birtokában. A
felvetett megoldási lehetőségek között szere-
pelt az egyirányú utcák kialakítása, amely nö-
velhetné a parkolóhelyek számát és javíthatná
a közlekedés biztonságát. A szavazáshoz több
lehetőséget is megadtak, a résztvevők pedig
szavazatokkal és hozzászólásokkal is kifejthet-
ték véleményüket.

A téma élénk vitát váltott ki, sokan konkrét ut-
cákat is megneveztek, amelyeket egyirányú-
sítanának, míg mások inkább a buszközlekedés
fejlesztését vagy a parkolási szabályok átalakí-
tását sürgették.

Különböző vélemények az
egyirányúsításról
Többen támogatták az egyirányú utcák ötletét,
különösen a szűk, nehezen járható utcák eseté-
ben. Egy hozzászóló szerint például a Toldi ut-
ca, a Táncsics Mihály utca, a Vak Bottyán ut-
ca, a Bem utca, a Vitéz utca, a Dugovics utca
és a Juhász Gyula utca is olyan helyek, ahol az
egyirányúsítás biztonságosabbá és élhetőbbé
tehetné a közlekedést.
Ugyanakkor akadtak olyanok is, akik szerint
az egyirányúsítás nem oldaná meg a parkolási
problémát, hanem inkább további közlekedési
nehézségeket okozna. Egy hozzászóló például
azt írta: „Így is hosszú percekig kering az em-
ber a Táncsics környékén, mint a gólyafos a le-
vegőben, a cseszett egyirányú utcák miatt. Ér-
telmetlen és logikátlan az egész.”

Mások azt hangsúlyozták, hogy bizonyos ut-
cák, például a Kossuth Ferenc utca nem lenne
alkalmas az egyirányúsításra a buszforgalom
miatt. „Ha a Kossuth Ferenc utca végig egy-
irányú lenne, a buszjáratot melyik utca vinné
el a másik irányba? Szent Imre vagy a
Rákóczi?” – vetette fel egy kommentelő.

Egy másik hozzászólás arra hívta fel a figyel-
met, hogy az egyirányúsítás nem feltétlenül te-
remtene több parkolóhelyet, hiszen az utcák-
ban így is mindenhol autók parkolnak.

Felmerült javaslatok a
közlekedési helyzet javítására
Többen a helyi buszjáratok újraindítását vagy
fejlesztését látnák a legjobb megoldásnak. „Jó
lenne végre helyi buszjárat indítása! Kisebb la-
kosságú városokban is van városi busz, nem
gondolnám, hogy egy ekkora településnél ez
gond lenne. Ha igen, legyen tesztjárat, hogy el-
dőljön: használnák-e az emberek.”
Volt, aki ezt azzal egészítette ki, hogy nem az
lenne a megoldás, hogy mindenhol parkolóhe-
lyeket alakítanak ki, hanem a közösségi közle-
kedést kellene előtérbe helyezni: „Nem az a jö-
vő, hogy a fán is kocsik parkolnak.” – fogal-
mazott.

A parkolási nehézségeket egyesek szerint az
okozza, hogy a város belső része túlzsúfolttá
vált. Egy hozzászóló így fogalmazott: „Az alap
problémát kellene megoldani! Centralizáció
van! A város közepét telepakolják mindennel,
plusz házakkal, lakásokkal, lakókkal. Ez magá-
ban hordozza a gépjárműforgalmat és a parkolá-
si nehézséget. A város belső területének
beépítettségi szintjét kellene csökkenteni, és a
külső részek ellátottságát javítani.”
Volt, aki a parkolási problémákért a társasház-
építéseket okolta: „Verjétek el a port a társas-
házakkal mutyizókon! Elegendő parkoló meg-
építése nélkül kaptak engedélyt.”

A szavazás és a hozzászólások is jól mutat-
ják, hogy a ceglédieket foglalkoztatja a köz-
lekedési és parkolási helyzet. Az egyirányú
utcák ötlete megosztotta a közösséget: egye-
sek szerint ez segíthetne, míg mások szerint
csak további gondokat okozna. Sokan inkább
a tömegközlekedés fejlesztését szorgalmaz-
nák, mások a belvárosi zsúfoltság enyhítését
tartanák célravezetőnek. A közösségi média
vitái alapján egyértelmű, hogy a városvezetés
előtt komoly kihívás áll a közlekedési prob-
lémák megoldásában.

Szavazás a közlekedésről
és parkolásról

a

Szavazás az egyirányúsításról

48% Köztársaság utca a Széchenyi út és az Ady Endre utca között

8% Köztársaság utca a Széchenyi út és a Kölcsey tér között

13% Rákóczi út végig

13% Kossuth Ferenc utca végig

8% Szent Imre herceg utca végig

4% Jászberényi út a Széchenyi út és a Táncsics Mihály utca között

3% Bercsényi út

3% Arany János utca

Semmelweis díj
az egykori ceglédi

gimnazistának
A SEMMELWEIS EGYETEM Orvo-
si Képalkotó Klinika PhD hallga-
tója, Dr. Száraz Lili a 2024-es
Semmelweis Innovációs Díj „A
leginnovatívabb PhD-értekezés”
kategória egyik idei díjazottja. –
számolt be egykori almamatere a
ceglédi gimnázium. Száraz Lili
2014-ben végzett a Ceglédi
Kossuth Lajos Gimnáziumban.
Dr. Száraz Lili kutatása klinikai
és mikro-CT készülékek fejlesz-
tésére és vizsgálati protokollok
optimalizálására irányul. „Szö-
vethelyettesítő készítmény és
post mortem szív-CT vizsgálati
metodika” című értekezése leírja,
hogy milyen lépések vezettek a
vizsgáló eszközök fejlesztését a
jövőben jelentősen előremozdító
eredményeihez. A kutatás jelen-
leg haza és nemzetközi szabadal-
mi eljárás alatt áll (Feltalálók: Dr.
Száraz Lili, Dr. Merkely Béla,
Dr. Maurovich Horvat Pál).

Debütált a
Pí színpad

FEBRUÁR 28-ÁN, PÉNTEKEN este
Molnár Ferenc - Az Ördög című
előadással nyitotta meg hivatalo-
san kapuit a hatalmas felújításon
átesett Pí Színház és Színmű-
hely. „A darabot Mahalek
Gábor rendezte, aki iskolánk mű-
vésztanára, de a társrendező és
szereplőgárda is intézményünk
tanulói közül került ki, ahogyan
azt megszokhatta már a kedves
közönség. A nézőtér megtelt. Jó
játék és színházi megmozdulások
hozták a sikert.” – számolt be a
színház közösségi oldala, ahol
arról is tájékoztattak, hogy a da-
rabot egyéb bemutatókkal fel-
váltva indítja útjára a színház.

5

INNOVATÍV
DIGITÁLIS
FOGÁSZAT

Kövess minket a Facebookon
és Instagramon is!

> Fogágybetegségek kezelése
> Esztétikus fogtömések, fogpótlások
> Fogsorok készítése
> Implantológia
> Fogsebészet
> Fémmentes fogpótlások
zirkonkerámiából rövid határidõvel

>Digitális röntgen diagnosztika
>Gyermekfogászat
> Fogszabályozás felnõtteknek is
>Garanciavállalás

Dr. Dombi Ábel,
Dr. Makai-Magoss Ágnes

Bejelentkezés csak telefonon!
Cegléd, Csíkos szél 9.
Tel.: 06-30/913-8226

dombidentalcegled@gmail.com,

www.dombi-dental.hu



Kerékpárlopások
és rongálások
Öregszőlőben

DR. FERENCZI NORBERT önkor-
mányzati képviselő kezdeménye-
zésére rendszeres rendőri ellenőr-
zések zajlanak a Ceglédi Öreg-
szőlő vasútállomás környékén,
ahol sok ingázó hagyja kerékpár-
ját. A legutóbbi ellenőrzés során
nem tapasztaltak rendellenessé-
get, de újabb bejelentés érkezett
egy kerékpárok kerekét kiszurká-
ló elkövetőről, akinek ügyében
nyomozás indult.
A képviselő bejegyzése alatti
kommentekből kiderül, hogy a
helyiek régóta küzdenek a bicikli-
lopásokkal és rongálásokkal.
"Sajnos azért kell gyalogolnom
majdnem minden nap, mert bár-
milyen rossz bicajt hagyok ott le-
zárva, azt szétszedik, darabonként
ellopják, ha nem sikerül, akkor ki-
szúrják a gumit!" Többen zárt tá-
rolót, kamerás megfigyelést és
gyakoribb rendőri jelenlétet sür-
getnek. Egyesek arról számoltak
be, hogy még a rossz állapotú ke-
rékpárokat is darabokra szedik,
míg mások autóit is rendszeresen
rongálás éri. A helyiek szerint a
probléma megoldása érdekében
szükség lenne biztonságos tárolá-
si lehetőség kialakítására.

Fellépés az illegális
hulladékkezeléssel

szemben
HARCOT HIRDETETT AZ ILLEGÁLIS
hulladékkezelés ellen Abony. A
napokban közölt egy posztot a
város hivatalos oldala, amelyben
fontos tudnivalót fogalmazott
meg a lakosság felé az illegális
hulladékkezelés kapcsán.
„Az illegális hulladékelszállításra
figyelmeztetünk mindenkit! Mivel
magánszemély és cég sem végez-
heti engedély nélkül ezeket fel-
adatokat, az mindenképpen gya-
nús, ha valaki kedvező áron kínál
ilyen szolgáltatást” – tájékoztat-
tak. A posztban kifejtették, hogy
az ilyen és ehhez hasonló szolgál-
tatások hirdetőit az Abonyi Pol-
gármesteri Hivatal illetékes osz-
tálya haladéktalanul feljelenti.
„Sajnos vélhetőleg az általuk el-
szállított hulladék a természetben

végzi, de legalábbis nincs semmi
garancia arra vonatkozóan, hogy
megfelelően kezelnék, ráadásul
engedély nélkül ezt nem is tehe-
tik” – hangsúlyozták ismét.

Drograzzia Pest
megyében

A PEST VÁRMEGYEI RENDŐRÖK
23 szórakozóhelyen és további
13 helyszínen kerestek kábító-
szert. A DELTA Program égisze
alatt a napokban több mint 150
rendőr tartott összehangolt ellen-
őrzéseket a kábítószerrel kapcso-

latos jogsértések visszaszorítása
érdekében. Összesen 36 helyszí-
nen csaptak le, aminek eredmé-
nyeként 8 terjesztőt és 33 drogfo-
gyasztót állítottak elő, és hallgat-
tak ki. Közülük négyen kerültek
őrizetbe.

Családi vita
Abonyban

ABONYBAN ÜNNEPELTE születés-
napját március 7-én este a fiatal-
ember, amikor vitatkozni kezdett
az anyjával. A veszekedés dula-
kodássá fajult, a lakásuk nappali-
jában lökdösődtek, amit a fiú ap-
ja észrevett, és megpróbálta szét-
választani őket. A nő ekkor fel-
kapott egy kést, és a fia mellka-
sába szúrta, aki ennek következ-
tében életveszélyesen megsérült.
A Pest vármegyei nyomozók őri-
zetbe vették a 40 éves anyát, és
emberölés kísérletének megala-
pozott gyanúja miatt hallgatták
ki. Vallomásában elismerte a
bűncselekmény elkövetését, de
úgy nyilatkozott, hogy a fia több-
ször megütötte őt. Védekezni

próbált, és a vita hevében szinte
fel sem fogta, hogy egy késsel
suhintott felé. A bíróság az asz-
szony bűnügyi felügyeletét ren-
delte el.

Éjszakai látogató
Újvároson

MEGLEPŐ ÉS FÉLELMETES él-
ményben volt része egy újvárosi
lakosnak, aki a városrész közössé-
gi oldalán így tette közzé a történ-
teket: „Kedves Újvárosiak. Most
keltett fel a feleségem, hogy áll
egy alkesz bácsi az ágyunk szélén,
nagy mérgemben kidobtam a ház-
ból, kertből, rendőrt nem hívtam,
utólag megtettem, azért figyeljetek
oda.” Mint kiderült éjjel fél
kettőkör jelent meg a család házá-
ban a 60 év körüli férfi. Először a
feleség ébredt fel, hogy idegen áll
az ágyuknál, majd felkeltette a
férjét. A bácsi a kérdésre, hogy
mit keres itt, azt mondta, hogy
csak vizet szeretne kérni a háziak-
tól. A család feje közölte vele
„kérhet, de kapun kívül, nem bán-
tottam, kikísértem adtunk neki egy
üveg vizet, közöltem a jogait, ha
még egyszer meglátom a portán...
és útjára bocsájtottam.”

Az újvárosi lakosok hozzászólá-
saiból kiderül, hogy drogosok és
önkényes házfoglalók is megje-
lentek a városrészben, arra gya-
nakodtak közülük való és nem
egy helyi lehetett a rejtélyes éj-
szakai látogató. Arra viszont
mindenki felhívta a figyelmet,
hogy érdemes zárni a kaput, ajtó-
kat, hogy ne érje a lakosokat ha-
sonló meglepetés.

Halálos
vonatbalesetek

MÁRCIUS ELSŐ HÉTVÉGÉJÉN
újabb két vonatbaleset történt
Cegléd környékén. Pénteken is-
mét embert gázolt a vonat, ezúttal
Abony és Cegléd között. „Az
Ebesről 2:44-kor a Nyugati pá-
lyaudvarra elindult Cívis Inter-

agykőrösön március
második hetében –
erősítette meg a lap-
értesüléseket a Pest
megyei kormányhi-
vatal. Azt egyelőre

nem tudni, hogy mi okozta a meg-
betegedéseket, a hatóságok
ugyanis még nem végeztek a vizs-
gálatokkal. A megbetegedések az
előző héten kezdődtek. A kor-
mányhivatal közölte: több mint
600 embert érintett Nagykőrösön
a hányással, hasmenéssel, hasi
fájdalommal járó megbetegedés.
Kórházba öt gyerek került kiszá-
radás miatt, akiket azonban hamar
kiengedtek. „A hatóság az érintett
intézményekben megtette a szük-
séges lépéseket, többek között fer-
tőtlenítő nagytakarítást rendelt el,
amely a konyhaüzemekre is kiter-
jedt. Az esemény kivizsgálása je-
lenleg folyamatban van” – írták.
Dr. Körtvélyesi Attila polgár-
mester rendkívüli tájékoztatóban
reagált a történtekre. „Városunk
sok lakóját is utolérte egy beteg-
ség, engem is, mely igazán kelle-

metlen tünetekkel jár. Fontos,
hogy tudják, hogy jelenleg is foly-
nak a hatósági vizsgálatok. Bizto-
sat bárki csak ezek ismeretében
mondhat felelősen. Én, amint ezen
információk birtokában leszek, to-
vábbra is tájékoztatni fogom önö-
ket” – mondta 49 másodperces
rendkívüli tájékoztatójában
Körtvélyesi Attila, Nagykőrös
kormánypárti polgármestere.
Megkereste a HVG a város
közétkeztető cégét, az Eatrend
Kft.-t is, amely válaszának közlé-
séhez csak teljes terjedelmében
járult hozzá. „Az ország több
pontján is terjedő vírusfertőzés
tapasztalható, mely elérte Nagy-
kőrös városát is. Főzőkonyháin-
kon mindig kiemelt figyelmet for-
dítunk a higiéniai előírások be-
tartására, és a legszigorúbb élel-
miszer-biztonsági szabályok sze-
rint dolgozunk. A NÉBIH Mikro-
biológiai Nemzeti Referencia La-
boratóriuma által bevizsgált étel-
mintáink eredményei az adott na-
pokra minden komponens tekin-
tetében negatívak.”

Járvány Nagykőrösön

n

Vonatról követték, majd kirabolták
MÁRCIUS 15-ÉN EGY NŐ a Nyugati pályaudvarról tartott Ceg-
lédre vonattal, ahol egy látszólag kedves pár mellé ült. Az uta-
zás közben elővette az aznap kapott fizetését, megszámolta,
majd elrakta – ezt azonban az utastársai is észrevették.
Amikor a sértett Cegléden leszállt, nem tudta, hogy a páros kö-
veti. Az állomás felüljárójánál érték utol: a fiatal nő hátulról le-
fogta, míg társa egy konyhakéssel fenyegetve kirántotta a tás-
káját, elvette a 210 000 forintot, és összetörte a telefonját, hogy
ne tudjon segítséget hívni.
A ceglédi rendőrök azonnal a helyszínre siettek, és néhány perc
múlva egy bevásárlóközpont parkolójánál, a szemetes konténe-
rek között elfogták a rablókat. A férfi kabátjában megtalálták a
kést, míg a nő melltartójában a pénzt – az összegek megegyez-
tek a sértett által megadott címletekkel. A 27 éves K. Istvánt ko-
rábban zsarolásért ítélték el, míg párja, a 23 éves H. Bettina lo-
pás miatt volt már büntetve. A hatóságok őrizetbe vették és le-
tartóztatták őket rablás miatt.
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Madárinfluenza
Törtelen

A NEMZETI ÉLELMISZerlánc-biz-
tonsági Hivatal Állategészségügyi
Diagnosztikai Igazgatósága által
megküldött tájékoztatás szerint,
Törtel településen egy lúd telepen
H5N1 vírus került kimutatásra. A
hatóság azonnali járványügyi in-

tézkedéseket tett. A 143/2007.
(XII.4.) FVM rendelet alapján,
mely a madárinfluenza elleni véde-
kezés részletes szabályait tartal-
mazza, Törtel közigazgatási terüle-
te a kitörési pont körül 3 km-es
körben védőkörzetnek, 10 km-es
körzetben felügyeleti (megfigyelé-
si) körzetnek minősül. A jogsza-
bályban meghatározott korlátozá-
sok és tiltások léptek életbe.



Régió Cegléd és Abony között el-
ütött egy embert. A balesetben
érintett vonat utasait átszállítot-
ták egy másik szerelvényre, mely
Ceglédtől az 5:18-kor a Nyugati-
ba induló Z50-es vonatként közle-
kedett tovább, jelentős késéssel.”
– számolt be a jaszkunline.hu. A
menetrendszerű közlekedés foko-
zatosan, a délelőtti órákra állt
helyre a ceglédi fővonalon.
SZOMBATON, NEM SOKKAL éjfél
előtt történt az újabb incidens,
amiről a Katasztrófavédelem is
beszámolt. Nyársapát és Nagykő-
rös között ütközött össze egy au-
tó és egy mozdony a 441-es főút
12-es kilométerénél. Mint kide-
rült, egy népszerű nagykőrösi ta-
nárnő volt az áldozat.
A Tényeknek nyilatkozott egy
szemtanú, aki szerint a tanárnő
még akkor hajtott az átjáróba,
amikor a sorompó szabad jelzést
mutatott, de az autó megcsúszott
és fennakadt a síneken. Az asz-
szony az utolsó pillanatig próbál-
ta menteni a járművet, már éppen
kiszállt, de nem tudott eltávolod-
ni. Férje, aki nem sokkal a bal-
eset után a helyszínre ért, a Té-
nyeknek úgy nyilatkozott: „Több
mint harminc évig tanított. Két
hónapja megszületett az uno-
kánk. Lassan nyugdíjra készült és
a legfőbb terv az volt, hogy minél
több dologra megtanítja az uno-
kánkat, sajnos erre már nem lesz
lehetősége.” A tragédia körülmé-
nyeit a rendőrség vizsgálja.

Gyászolnak
rendőreink

MÁRCIUS 4-ÉN EGY TRAGIKUS ki-
menetelű közlekedési balesetben
vesztette életét egy fiatal,
Abonyban dolgozó rendőrhölgy.

„A köztiszteletben álló, a Ceglédi
Rendőrkapitányság Abonyi Rend-
őrőrs állományában dolgozó 25
éves rendőr halála mélyen meg-
rázta kollégáit, mindazokat, akik
ismerték és szerették Őt. Mély fáj-
dalommal osztozunk a Család
gyászában. Őszinte részvétünket
fejezzük ki Abony Város minden
lakója nevében.” – tette közzé
Pető Zsolt Abony polgármestere.
A rendőrök néma megemlékezést
szerveztek az Abonyi Rendőrőrs
épülete előtt: így tisztelegtek a kö-
zelmúltban elhunyt fiatal rendőr-
nő emléke előtt.
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EGY KECSKEMÉTI ÁRUHÁZ PARKOLÓJÁBAN árul-
ta a kristályt egy férfi, aki a drogkereskedelembe
még családtagjait is bevonta. Fő beszállítója egy
ceglédi férfi volt. A rendőrök adásvétel közben
csaptak le rájuk.
A nyomozás egy kecskeméti áruház biztonsági
szolgálatának bejelentése után indult, miután a
kamerák rögzítették, hogy a parkolóban egy fér-
fi rendszeresen kis csomagokat cserél az autójá-
ba beszálló személyek-
kel. Az adatgyűjtés során
kiderült, hogy a gyanúsí-
tott bejelentett jövede-
lemmel nem rendelkezik,
ugyanakkor egy nagy ér-
tékű gépjárművel közle-
kedik, és több olyan sze-
méllyel is kapcsolatban
áll, akiket korábban kábí-
tószerrel összefüggésben
vontak eljárás alá.
Bizonyítékok támasztják
alá, hogy a férfi testvéré-
vel együtt, szervezetten
végezte a kábítószer be-
szerzését és terjesztését,
valamint lánya ingatlanát
is bevonták az értékesítésbe. Élettársa sem ma-
radt ki az üzletből: a férfi távollétében ő intézte
az eladásokat. A szálak egy ceglédi férfihoz ve-
zettek, akitől a testvérpár hetente, alkalmanként
legalább 100 gramm kristályt vásárolt, amelyet
Kecskeméten értékesítettek.
A kecskeméti nyomozók és a Bács-Kiskun Vár-
megyei Közterületi Támogató Alosztály munka-

társai egy előre megtervezett akció során 2024
decemberében, Cegléden csaptak le a testvérpár-
ra és két másik férfira üzletkötés közben. Jármű-
veik átkutatása során bruttó 201 gramm fehér,
kristályos anyagot foglaltak le, amely a szakértői
vizsgálat szerint jelentős mennyiségű új pszicho-
aktív anyagnak minősült. Az elkövetőktől pénzt,
ékszereket és mobiltelefonokat is lefoglaltak.
A rendőrség a két testvért – egy 50 és egy 53

éves férfit –, valamint a 20 éves ceglédi terjesz-
tőt bűnszövetségben, jelentős mennyiségű új
pszichoaktív anyaggal való kereskedelem bűn-
tettének megalapozott gyanúja miatt őrizetbe
vette, és jelenleg is letartóztatásban vannak. A
férfi élettársát, egy 39 éves kecskeméti nőt új
pszichoaktív anyaggal visszaélés miatt gyanúsí-
tottként hallgatták ki.

Parkolóból a rács mögé

Kedves Kincsvadászok, Használtcikk Rajongók,
Termelők és Kézművesek!

Ha eddig azt hitted, hogy csak a filléres bolhapiacon lehet igazi kincsekre
bukkanni, akkor itt az idő, hogy szembenézz a valósággal!

Örömmel értesítünk benneteket, hogy
2025. április 11-én 13 órakor a ceglédi Belvárosi piacon

megnyílik a legújabb Használtcikk Börze,
ahol reményeink szerint szinte mindent megtalálhattok,

amire csak szükségetek lehet! Ezzel egy időben várjuk a helyi
termelők által készített finomságokat, illetve az egyedi kézműves

alkotásokat is! Ne hagyd ki a lehetőséget, hogy különleges darabokra
tegyél szert, vagy éppen feleslegessé vált dolgaidat, kézműves

termékeidet értékesítsd!

Miért érdemes ellátogatni hozzánk?
Mert: • Kedvező árak • Egyedi kincsek

• Fenntartható vásárlás • Közösségi élmény
• Óriási választék • Ízek és élmények várnak rád!

Tarts velünk, és hozzuk létre együtt a legjobb
közösségi teret Cegléden a Belvárosi piacon!





Törvényszék első fokon, még nem
jogerősen elutasította a Cegléd és
Térsége Ipartestület keresetét, mely
arra irányult, hogy a Törvényszék
állapítsa meg a vonatkozó önkor-
mányzati határozatok (köztük a

Cegléd és Térsége Ipartestület pályázatát ér-
vénytelenné nyilvánító határozat) és a haszon-
bérleti szerződés érvénytelenségét. A Törvény-
szék a döntését azzal indokolta, hogy ehhez az
Ipartestületnek nem fűződik jogi érdeke…
Egyik szemem könnyes, a másik mosolyog. A
politika erősebb volt, mint a józan ész? Vállal-
kozók és segítő emberek szurkoltak, hogy meg-
nyerjük a tábor üzemeltetését, melyért az Ipar-
testület mindent megtett. A ceglédi vállalkozó-
kat és lakosokat lenézően kezelte a Pénzügyi
Bizottság a 2024. március 21-i testületi ülésen.
A város többségi vezetésének nem kellett az
adomány, a társadalmi munka és az Ipartestület
felajánlása!

A szomorú az egészben, hogy az Önkormányzat fel-
kérte az Ipartestületet, hogy lépjen vissza, hozzáté-
ve, hogy ha nem teszi meg és megnyeri a pályázatot,
akkor ellehetetlenítik a tábor működését. A fellebbe-
zést megfontoljuk! A Törvényszék csak a haszon-
bérleti szerződést – mint a folyamat végpontját –
vizsgálta, és nem is adta annak indokát, hogy az ön-
kormányzati határozatok tekintetében (melyek közül
az egyik az Ipartestület pályázatát érvénytelenítette)
miért ne állna fenn az Ipartestület jogi érdeke.
Döntésünket az „okos enged…” elvet is mérle-
gelve hozzuk meg és nagy odafigyeléssel kö-
vetjük az eseményeket.
A per nem gördített akadályt annak az útjába,
hogy működhessen a tábor, mert a fejlesztési mun-
kálatokat a Törvényszék nem függesztette fel. Bí-
zom benne, hogy a Református Oktatási Központ
ígéretéhez hűen nyáron már működhet a tábor.
Isten Áldja a Tisztes Ipart!

SPINDELBAUER ATTILA elnök

Balatonszárszói tábor?

a

Fürdőszoba Szakáruház Cegléd
Csempék - Kádak - Kabinok - Parketták

Cegléd Alszegi u. 35.
T.: 53-310-285
M.: 70-368-2816
furdoszobaszakaruhaz.hu

Facebook: Fürdőszoba Szakáruház Cegléd

Nyílt levél

Nyílt levél a
képviselőnek

NYÍLT LEVELET ÍRT Földi
László országgyűlési képvi-
selőnek Andó Pál a Máso-
dik Reformkor Párt leendő
országgyűlési képviselő je-
löltje. A levélben többek
között számonkéri a hon-
atyát az infláció, az egész-
ségügy, a nagykőrösi kor-
rupciós ügyek témájában.
Az „Ön kihívója” aláírással
ellátott levél arra kéri Földi
Lászlót „támogassa azokat
az átfogó változásokat, ame-
lyek Magyarország fejlődé-
sét szolgálnák. Elengedhe-
tetlen az infláció megfékezé-
se, az egészségügy helyreál-
lítása és a korrupció felszá-
molása. A térség lakói ennél
többet érdemelnek!”

Mentőakció
a gólyákért

KOCSÉRON NEMCSAK SZERETIK a
gólyákat, de példátlan összefo-
gással tesznek is értük. Idén már-
cius 9-én érkezett vissza a
kocséri fészek lakója, amelynek
életét a Kocsér Községi Gólyaka-
mera oldalán követhetik az ér-
deklődők. Most a Kocsér határá-
ban álló bekamerázott pusztai
gólyafészek válságos helyzetben
került. „A középütt tátongó lyu-
kat ugyan befoltozták a gólyák,
de fészek fenyegetően megro-
gyott, megbillent, félő volt, hogy
a költési időszak során megcsú-
szik és ledől. Ezt észlelve március
22-én új, szakszerűen előkészített
és biztonságos rögzített fészek-

alap került a oszlopra, melyet a
gólyapár este már birtokba is
vett. Kocsér Község Önkormány-
zata, a kamerát üzelemlető KWN
Telekom, valamint Márton Vlad
András - BirdMánia példás ösz-
szefogásával sikerült gyorsan és
megnyugtatóan rendezni a hely-
zetet!” – számolt be a Kocsér
Községi Gólyakamera oldala.

Új buszátszálló
Újszilvás és
Tápiószőlős

útkereszteződésében
HIVATALOSAN IS ÁTADTÁK a 311-
es úton, Újszilvás és Tápiószőlős
útkereszteződésében megvalósult
új, korszerű buszátszállót, amely
jelentősen növeli az utasok biz-
tonságát és kényelmét. „A beru-
házás keretében négy fedett busz-
megálló, kerékpártároló, modern
okospadok és parkolóhelyek ke-
rültek kialakításra. Az Európai
Unió és a Magyar Kormány 300
millió forint vissza nem térítendő
támogatásának köszönhetően a
gyalogosoknak és buszra várako-
zóknak többé nem kell átkelniük a
forgalmas 311-es úton, hogy biz-
tonságosan célba érjenek.” – tet-
te közzé Földi László országgyű-
lési képviselő.
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árcius 29-én
jeles ese-
ménynek ad
majd helyet a
Nagytemplo-
mi Reformá-

tus Gyülekezeti Ház: különböző
szakterületek képviselői tartanak

előadásokat a Szent Koronáról.
Az egész napos konferencia a
Szőlőtő Alapítvány szervezésé-
ben valósul meg, melynek alapí-
tójával, Somos Gyula képzőmű-
vésszel beszélgettünk.
- Sokan nem ismerik még a kü-
lönleges nevű Szőlőtő Alapít-

ványt. Mit kell tudni róla?
- Az Alapítványt két éve hoztuk
létre nővéremmel, képzőművész
szüleink hagyatékának, valamint
saját életművemnek gondozására.
Ugyanakkor fontos feladatunk-
nak tartjuk a keresztény kultúra
terjesztését. Nevünk is erre utal,

hiszen Jézus mondta magáról,
hogy ő az igazi szőlőtő. A Szent
Korona tematikája is jól illeszke-
dik ebbe a körbe, ezért is kezde-
ményeztük a konferenciát, mely
egyébként Cegléd Város Önkor-
mányzatának támogatásával va-
lósul meg.

- Volt-e már előzménye ennek a
konferenciának?
- Több konferencia foglalkozott
már a Szent Koronával, Cegléden
viszont ez az első, ráadásul a té-
ma neves kutatóit sikerült meg-
hívni. Több nézőpont felsorakoz-
tatása volt a célunk, ezért az elő-
adók különböző szakterületekről
érkeznek majd, és terveink szerint
egymásra is fognak reflektálni.
- Kik adnak majd elő? Mit kell
tudni róluk?
- Az első előadás szövegét dr.
Tóth Endre régész-történész írta,
aki egészségi állapota miatt sajnos
nem tud jelen lenni, ezért írását ré-
gi tanítványa, Gaganetz Péter ol-
vassa fel. Tóth Endre negyven
éven keresztül a Magyar Nemzeti
Múzeumban dolgozott, illetve
mellette több egyetemen is okta-
tott. A római korral és a középkor-
ral is foglalkozik, de több könyve
jelent meg a Szent Koronáról és a
koronázási jelvényekről.
A második előadó Barabássy
Miklós mérnök, aki a marosvá-
sárhelyi főiskolán tanított, de az
1980-as évek közepén családjá-
val Németországba emigrált.
2010-ben költöztek Budapestre,
azóta foglalkozik a Szent Korona
kutatásával.
Őt Horváth Attila jogász követi,
aki szintén több egyemen oktat,
illetve alkotmánybíróként is dol-
gozik. Több könyve jelent már
meg a hazai jogtörténetről ma-
gyar és német nyelven is. Ezúttal
a Szent Korona-tanról tart majd
előadást, mely az egész világon
egyedülálló eszme.
A negyedik előadó magam leszek
és művészettörténeti érdekessé-
gekről beszélek majd, utánam pe-
dig egy művészettörténész követ-
kezik, méghozzá az ország egyik
legismertebb szakembere, Dr.
Prokopp Mária, aki évtizedeken
keresztül tanított az Eötvös
Loránd Tudományegyetemen,
kutatóként pedig a középkorral és
a reneszánsszal foglalkozik. Ő
áprilisban még két további elő-
adást is tart majd a Kossuth Mú-
zeumban. A konferencián Vár-
alljai Csocsány Jenő, a néhány
éve elhunyt művészettörténész és
görögkatolikus pap kutatási ered-
ményeit fogja ismertetni.
- Mire számíthat a közönség?
Lesznek újdonságok?
- E szempontból a legnagyobb je-
lentőséggel az utolsó előadás bír,
hiszen Váralljai atya a könyvé-

Szent Korona-konferencia Cegléden
História

m
10



Magyarország színezve

Rejtőzködő fényképek
1862-ből

ülönleges kiállítás nyílt a Néprajzi múzeumban, amely egy letűnt
világot mutat be: a tárlat az 1862-ben a londoni világki-
állításon bemutatott, Magyarország korabeli tájegysége-
in, településein készült népviseleti fényképsorozatot ál-
lítja középpontba. A korábban elveszettnek hitt Tiedge
János fényképek a londoni Victoria & Albert Múzeum
gyűjteményéből kölcsönzéssel érkeznek Budapestre, eh-

hez kapcsolódik egy, a Néprajzi Múzeumban őrzött másolati sorozat.
A két gyűjtemény kiegészíti egymást. A képek több mint 160 év után
lesznek láthatók Budapesten, bemutatva a készítés történetét is a szer-
vezéstől a világkiállításig.
A 36 magyarországi település kö-
zött ceglédi kép is szerepel,
amely akár a városunkban készült
első fotográfia lehet.
A Londonban kiállított viseleti pa-
noráma egy különös, várakozások-
kal teli periódusban készült. Az
1848-49-es forradalom és szabad-
ságharcot követő önkényuralom dermedtségének évtizedét 1860 októ-
berétől rövid alkotmányos időszak követte szabad véleménynyilvánítás-
sal, országgyűlési választásokkal. Az ország a nemzeti kultúra lázában

égett: aki csak tehette, magyar ru-
hában járt, magyar zenét hallga-
tott. A nemzeti intézmények adó-
forintok hiányában a társadalom
áldozatkészsége jóvoltából kezd-
tek éledezni s megerősödni. Ennek
köszönhető, hogy az Osztrák Csá-
szársághoz tartozó – önálló állam-
ként nem létező – Magyarország a

londoni világtárlaton mégiscsak megmutathatta magát. A színezett fény-
képek pillanatképet adtak az alföldi és dunántúli polgárok, parasztok,
uradalmi béresek és vármegyei szolgák változatos és sokszínű viseleté-
ről, s ezáltal maga a nép lett az, amely megjelenített egy országot a nagy-
világ színpadán.
Az egykori világkiállítás első,
1861-es felhívására mintegy tíz
településről érkeztek felajánlá-
sok, ami nem volt elegendő egy
fényképekből álló országos kör-
képhez. Ezután Jankó Vince gaz-
dasági szakíró, szervező Tiedge
János pesti fényképészt bízta
meg, hogy járja be az országot és minden vidékről öt személyt fotóz-
zon le „tisztességes öltözetben”: egy öregembert, egy középkorú fér-
fit, egy fiatal legényt, egy asszonyt és egy leányt. Ez persze nem volt
mindenhol követhető, azonban Londonban a szemtanúk szerint 76
kép függött a kiállítótér falain.
Szegedi, pécskai és csanádi pa-
rasztok, veszprémi polgárok, pá-
pai ökörfogatos szekér, a Vidats-
gépgyár dolgozói, kálozi béresek,
sümegi kanászok, szentgáli ne-
mesek, vármegyei huszárok en-
gednek betekintést egy rég elve-
szettnek hitt világba. A fényké-
pek meghaladták a régi konvenci-
ókon nyugvó típusalkotást. Az
„életre való arcok” valós embere-
ket mutattak, nem karaktereket
vagy etnikai-nemzeti-foglal-
kozási típusokat. A viseletek sem
a „parasztiról”, a „népiesről” al-
kotott aktuális képzeteket és fik-
ciókat fejezték ki, jóllehet sokak-
nak talán épp ezeket erősítették
meg. A lefényképezett öltözetek
hitelességét a helybeliek részvé-
tele szavatolta, de még inkább a
tekintetek, az arcok kifejezőereje.
A kiállítás március 5-től szept-

ember 15-ig látogatható.

A hír igaz, csak
nem pontos

A CEGLÉDI PANORÁMA 2025.
február 28-i számában, a História
rovatban A Fehér Ló Fogadó cí-
men megjelent írást szeretném
pontosítani.
Cegléd városa laktanyát akart
építeni, hogy a lakossághoz be-
szállásolt, századnyi lovasságot
egy helyre gyűjtse, csökkentve
ezzel a lakosság terhét és a kato-
nákkal való surlódás lehetőségét.
A Vallásalapítványi Uradalom
tulajdonában lévő Fehér Ló és
Vörös Ökör fogadókat szemelték
ki erre a célra. A Budapest-
Cegléd vasútvonal megnyitásával
a fogadók forgalma visszaesett,
és az uradalomtól 1870-ben 5500
forintért megvásárolták a két
épületet. Végül – a hadüggyel
történt egyeztetés után – a szol-
noki és a törteli országutak ke-
reszteződésénél épült fel a hu-
szárlaktanya, de nem a Fehér Ló
épületét használták fel, hanem at-
tól keletre, mellette épült fel

1874-ben. A Fehér Ló épületét
bérbe adták. Később lakásokat
alakíthattak ki a fogadóból, és tu-
domásunk szerint ebben az épü-
letben lakott Szabó Nándor, aki a
monarchia haditengerészeténél
szolgált, és 1866-ban részt vett a
lissai tengeri ütközetben. Az üt-
közetről metszet készült, ennek
nyomata Szabó Nándor szobájá-
nak falán függött. Két huszártiszt
kvártélyozott nála. Papp László
fényképet készített róluk, nem ő
lakott a volt Fehér Ló fogadóból
kialakított lakásban. Ő fényképet
készített Szabó Nándorról. A
fényképen Szabóék családja és
két főhadnagy látható. Szabó

Nándor mellén négy kitüntetés,
az álló fiatal hölgy fejénél pedig
a lissai tengeri ütközetről készült
metszet látható.
A laktanyában az új huszárlakta-
nya felépítése után a katonaság,
csendőrség pótló-avató bizottsá-
ga működött, és egyéb katonai,
csendőrségi funkciót szolgált.
1913-ban az állam megvásárolta,
és fiatalkorú bűnözők fogháza
lett. 1944-45-ben a fogolytábor
kórháza volt benne, majd újra

fogház lett. 1954-ben a fogházat
Sátoraljaújhelyre helyezték át. A
fogház egy részében ipari üze-
mek dolgoztak, más részét a kór-
házhoz csatolták, a Béke tér felé
eső részben pedig kollégium mű-
ködött. 2010-ben lebontották a
sokat látott épületeket.
A Vörös Ökör fogadót 1873-ban
ispotállyá és szegényházzá alakí-
tottak (a mai Bajcsy-Zsilinszky
téren), a Fehér Ló fogadót pedig
lakásokká, csendőrőrs is volt
benne, a II. Világháború után a
külterületi rendőrőrs foglalta el.
A tér neve is változott, Fegyver
tér, Csendőr tér, majd Béke tér
lett. Hidvégi Lajos szerint az
épület ma is áll, a rendezvényte-
rem mellett, a Lövész u. másik
oldalán. Lakások vannak benne.
A harmadik fogadó a Zöldfa volt
a Kőrösi úton (amit egyik bérlője
után Chinesernek is neveztek).
Ebből katonai kórház lett, majd
árvaház volt benne. Ma orvosi
rendelő működik az épületben.
Azt nem tudjuk, hogy a fogadók-
ból a sokszori alakitás után
mennyi maradt meg, mennyi az
új épületrész.
Hozzászólásom Gyura Sándor-
Jójárt György: A ceglédi lakta-
nyák és a helyőrség története
1946-ig c. könyv alapján készült.

JÓJÁRT GYÖRGY

KÍNÁLATUNKBÓL:
Friss sertés- és marhahúsok, húskészítmények, belsőségek, disznótoros, füstölt áruk

Cegléd, Déli út 36/A Tel.: 06-30/4254-272
Nyitva: Hétfő: zárva - Keddtől péntekig: 6-1800 - Szombat, vasárnap: 6-1200

BÖLLÉR BAZÁR Húsbolt

nek szövegét 2020-ra összeállí-
totta ugyan, de a következő év-
ben történt halála miatt már nem
jelenhetett meg. Ezt tehát még
nem ismerhetik az érdeklődők.
Azt gondolom, hogy a közönség
számára bőven lesznek újdonsá-
gok az előadásokban is, fény de-
rül például arra, hogy miért ferde
a Korona tetején álló kereszt és
hogy miért visel nadrágot Jézus
az egyik zománcképen. Mind-
azonáltal a konferencia csúcs-
pontja valószínűleg a Gaganetz
Péter vezette kerekasztal-beszél-

getés lesz, ahol a szakemberek
vitába szállhatnak egymással. Az
egész esemény célja ugyanis a
Szent Koronáról szóló párbeszéd
elősegítése.
- Lesz lehetőség kérdezni az elő-
adóktól?
- Természetesen, de a konferen-
cia gördülékenysége érdekében
csak a kerekasztal-beszélgetés
után, amikor is egy állófogadás-
ra is várjuk a vendégeket. Az
előadások negyvenöt percesek
lesznek, tehát a program az
egész napot kitölti. A szünetek-
ben a vendégek megtekinthetik
majd azt a kisebb kiállítást,
amely a programot kíséri, illetve
vásárolhatnak majd Barabássy
Miklós könyvéből is.
A szervezők szeretettel várják az
érdeklődőket az ingyenes, nyitott
rendezvényre.

BODÓ PÉTER

k

Hamarosan
nyitunk!

2700 Cegléd, Bezerédi u. 25.

2700 Cegléd, Vécsei u. 24.

Tankó-Walter
és társa Kegyeleti kft.

Éjjel-nappal ügyelet
06-20/9311-711, 06-30/661-5831

TELJES KÖRÛ TEMETKEZÉSI
SZOLGÁLTATÁS

Cegléd,
Rákóczi út 30-32.

53/317-225
CEGLÉD KÁRTYA
ELFOGADÓ HELY!
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ilyen újdonságok vár-
hatók ezévben a városi
rendezvények tekinteté-
ben, akár a szervezés-
ben, akár a programok-
ban?

Örömmel mondhatom, hogy az elmúlt évek-
ben megszokott szabadtéri városi rendezvé-
nyeink idén is megvalósulnak. A költségve-
tésből ugyan kevesebb keret jut rájuk, ami
miatt egy-egy programot muszáj kisebbre, rö-
videbbre vennünk, de a szolgáltatások szín-
vonalából ígérjük, nem engedünk. A már jól
megszokott, többnapos Városnapok helyett
2025-ben a Kossuth térre egynapos Városi
Majálist szervezünk, mellette a Jazz Világ-
napját április 30-án az Ordass-közben a Bori
Jazzel karöltve megünnepeljük. Jó hír, hogy a
legnagyobb, a ceglédiek és a városba érkező
vendégek által is leginkább kedvelt fesztivál,
a Laskafesztivál és Extrém Sportnapok idén
is június második hétvégéjén péntektől vasár-
napig tart majd. Igyekszünk megőrizni a ren-
dezvényeink hagyományt éltető elemeit,
ugyanakkor új, innovatív részekkel is gazda-
gítani a programokat. A szervezésben na-
gyobb hangsúlyt fektetünk a közösségi rész-
vételre, a helyi vállalkozások bevonására.
Szeretném még büszkén elmondani, hogy a
Kisfaludy Turisztikai Fejlesztési Programnak
köszönhetően Tourinform irodánk szolgáltatá-
sait bővíteni fogjuk: a 2025-ös szezonban már
lehetőség lesz a ceglédi városnézéshez kerék-
párt és rollert kölcsönözni, valamint a Város-
háza előtt és a Ceglédfürdőnél lévő Informáci-
ós Pontnál érintőképernyős információs pane-
lekről tájékozódhat a hozzánk érkező turista.
Összességében azt gondolom, hogy a szűkö-
sebb anyagi keretek ellenére egy tartalmas,
közösségépítő és valóban értékes programkí-
nálattal készülünk erre az évre is. Fontosnak
tartom kiemelni, hogy a szabadtéri fesztivál-
jaink nemcsak szórakozást, hanem közösségi
összetartozást és kulturális gazdagságot is
képviselnek. Hiszen nagy szükség van a valós
közösségekre, hogy az egyre személytelenebb
világban felértékelődik egy olyan csapathoz
tartozni, akikkel biztonságban, egymásra fi-
gyelve minőségi időt tölthetünk el. Érezzük
ezt a házban klubjaink, csoportjaink, foglal-
kozásaink iránt megnövekedett igényben is.
Igyekszünk ehhez minél több új, valóban
színvonalas elfoglaltságot nyújtó lehetősége-
ket megteremteni. Állandóságot és állandó ér-
téket kínálni mindenkinek.
- Lehet-e fejlődni a városi rendezvényszerve-
zés területén?

- Mindenképpen! Lehet és kell is fejlődni. A
szervezés terén folyamatosan figyeljük a leg-
újabb trendeket és jó gyakorlatokat, hogy mi-
nél színvonalasabban valósíthassuk meg a
programokat. A technikai fejlődések követé-
se, a fenntarthatóság kérdésköre és a közös-
ségek bevonása mind olyan területek, ahol

van még lehetőség az előre lépésre. A ren-
dezvényszervezés területe folyamatosan vál-
tozik, ahogy a közönség elvárása is. Így mi is
nagy hangsúlyt fektetünk a látogatók vissza-
jelzéseire, hogy minél jobban az igényekhez
igazíthassuk a programokat. A fenntartható-
ság érdekében igyekszünk csökkenteni a ren-
dezvényeink ökológiai lábnyomát.
- Mennyire befolyásolják munkátokat a szű-
külő anyagi keretek? Vagy éppen a kreativi-
tás katalizátora a kevesebb közművelődésre
rendelkezésre álló forrás?
- A korlátozott források nagy kihívást jelente-
nek, nehezítik a munkánkat, de természetesen
arra is ösztönöznek minket, hogy új megkö-
zelítésekkel, innovatív ötletekkel dolgozzunk.

Igyekszünk minél hatékonyabban gazdálkod-
ni a rendelkezésünkre álló forrásokkal. Az
önkéntesek, helyi vállalkozások és civil szer-
vezetek szerepe felértékelődik, és hiszünk ab-
ban, hogy az összefogás ereje kompenzálhat-
ja az anyagi korlátokat.
Megpróbálunk még szorosabban együttműköd-
ni a helyi vállalkozásokkal, akik szponzoráció-
val vagy szolgáltatásaik felajánlásával tudják tá-
mogatni a programjainkat. Úgy véljük, hogy ez-
zel az együttműködő cég és az adott rendezvény
is jól járhat. Hiszen egy nagyszabású progra-
mon számos, a vállalatok önmaguk népszerűsí-
tését elősegítő lehetőséget tudunk kínálni.
- Mennyire fontos szerinted a ceglédi alko-
tók, művészek bevonása a rendezvényekbe,
akár fellépőként, résztvevőként, kiállítóként
vagy szervezőként? Vagy inkább a máshol

élők helyi bemutatása a fontos? Hogy lehet
ebben egyensúlyt tartani?
- Természetesen a ceglédi alkotók és művé-
szek bevonása kiemelten fontos számunkra.
Hiszen ők is nagyban meghatározzák város-
unk kulturális arculatát, a helyi közösséget, a
helyi identitást erősítik. Ugyanakkor az or-
szág más pontjain élők bemutatása is fontos,
mivel új perspektívákat és inspirációt hoznak
a városba. Az egyensúly megteremtése érde-
kében igyekszünk olyan programokat szer-
vezni, ahol a helyi tehetségek és a külsős ven-
dégek egyaránt teret kapnak. Azzal mindany-
nyian jól járunk, ha egy fesztiválon a „nagy
neveket" párosítjuk helyi tehetségekkel. A ki-
állításainknál is törekszünk a mérleg mindkét
oldalára tenni, megmutatni a helyi alkotókat
és szélesebb látókört is biztosítani a közönség
számára. Az egyensúly kulcsa lehet a kapcso-
lódási pontok megtalálása: hogyan tudnak a
helyi értékek gazdagítani egy tágabb kulturá-
lis párbeszédet, és hogyan tudnak a máshon-
nan érkező impulzusok inspirálni minket.

- Van-e különleges program a közeljövőben,
amit ajánlani tudsz a ceglédieknek?
- Az elkövetkező hetekből emelnék ki egy
ilyen programot. Április 2-án, az Autizmus
világnapján egy új formabontó eseményre
készülünk. Vendégszerepléssel érkezik vá-
rosunkba Segítség, segítek! c. darabbal a
Baltazár Színház, és ez alkalommal a belé-
pőjegyekből befolyt összeget a Töredék Vi-
lág Autizmussal Élő Emberekért Alapít-
ványnak adjuk át. A Baltazár az egyetlen
olyan színtársulat hazánkban, melynek tag-
jai értelmi sérült színészek. A színház egy-
szerre lát el művészi és társadalmi feladatot,
hiszen lehetőséget teremt sérült emberek
számára, hogy tehetségüket megmutassák, a
nézők számára pedig, hogy szembesüljenek
e tehetséggel.
- Milyen programot tudsz ajánlani idén a fia-
taloknak, gyermekes családoknak, időseknek?
- Itt most nincs lehetőség arra, hogy felsoroljak
minden programot, hiszen folyamatos, színes
és sokrétű a kínálatunk. Ajánlom a kedves ol-
vasóknak, hogy nézzék, kövessék a
cegledikultura.hu oldalt, valamint a Kossuth
Művelődési Központ Facebook oldalát, illetve
keressék jegypénztárunkban a tavaszi műsor-
füzetünket. Biztos vagyok benne, hogy fiatal
és idős egyaránt talál benne számára megfele-
lőt. Amit mindenképpen szeretnék megemlíte-
ni, az az előttünk álló ünnepi időszak. Szere-
tettel várunk mindenkit április 18-án, nagy-
pénteken egy tavaszi hangulatú, színes progra-
mokkal teli családi napra, azaz a Tavaszi
Zsongás - II. Húsvétváró Családi Napunkra.

Segítség,
segítek!

– Előadás
az autizmus
világnapja
alkalmából

AZ AUTIZMUS VILÁGNAPJA
alkalmából április 2-án szer-
dán 19 órakor a Ceglédi Mű-
velődési Központban a Bal-
tazár Színház Vörös István:
Segítség, segítek! című
„menekítődrámáját” adja
elő. A művelődési ház a be-
lépőjegyek értékesítéséből
befolyt bevételt a Töredék
Világ Autizmussal Élő Em-
berekért Alapítvány javára
adja át.
A Segítség, segítek c. elő-
adásban két család sorsa üt-
közik: egy kárpátaljai szár-
mazású kutató orvosnő vak
fiával menekül a háború elől
Magyarországra, hiszen az
otthonukat az oroszok le-
bombázták. Semmijük sem
maradt. Ukrán férje otthon
marad harcolni és ellenállni.
A családot egy magyarorszá-
gi tudós kolléga fogadja be a
lakásába. Tíz éve egy konfe-
rencián találkoztak, ahol egy
futó kaland – konferencia-
szerelem – is megesett köz-
tük, innen az ismeretség. Az
asszony nem tud kihez for-
dulni, megkeresi a régi bará-
tot. És ezzel egy újabb tűzfé-
szek jön létre, messze
Kijevtől, a harcoktól. A segí-
teni akaró jószándék az
együttélés során nem elég,
újabb konfliktusok adódnak.
Tudják-e folytatni a korábbi
életüket, ahogy szeretnék?
Sikerül-e a kényes helyzet-
ből jól kijönnie a három fel-
nőttnek és két kamasznak?
A házasság problémáit ho-
gyan erősíti fel ez a nem
mindennapi helyzet és a fel-
törő emlékek? Az ukrán fiú
és a magyar lány közötti eső
ellenszenv hogyan változik
szerelemmé? Mi az a külön
nyelv, amin a szerelmesek
egymással kommunikálnak,
de a többiek ezt nem értik?
És mi történik, ha vége a há-

Interjú

Városi programok – az összefogás erejével
Minden évben összeállításra kerül
Cegléd rendezvénynaptára, amelyben a
megszokott és méltán népszerű városi
programok megjelennek. Emellett felis-
merhető az a törekvés is a szervezők ré-
széről, hogy minden évben igyekeznek
megújítani is a város kulturális palettá-
ját. Détári-Lukács Ágnessel, a Kossuth
Művelődési Központ Nonprofit Kft. ügy-
vezetőjével beszélgettünk az ezévi vá-
rosi programokról.

m
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lításához. Miközben extra kilóktól szaba-
dulsz, kényelmesen nézheted kedvenc filme-
det, hallgathatod kedvenc zenédet.
Power plate gépünk olyan vibrációs techni-
kával rendelkező készülék, amelyen egy sze-
mélyi edző segítségével személyre szabott
gyakorlatokat végzünk. Javítja az állóképes-
séget, eltünteti a narancsbőrt és jótékony ha-
tással van a súlycsökkentésre is. Ezen kívül
javítja az egyensúlyérzéket, hormonháztar-
tás működését, továbbá megoldás a meden-
cefenék erősítésére is (inkontinencia, szülés
utáni rehabilitáció).
A HIEMT kúra olyan forradalmi eljárás,
amely az izmokat elektromos stimulációval
erősíti, miközben a zsírszöveteket csökkenti.
Különleges kezelésünk a Kriolipolízis, amely
hatására a kezelt területen látványosan csök-
ken a zsírréteg, a zsírsejtek 26%-ának meg-
semmisüléséhez vezet. A nyirokmasszázs
gép alkalmazásával az alakformáló testkeze-
lés eredményessége 30-40 %-kal növelhető.
Ezek a gépek nem helyettesítik a megfelelő
táplálkozást és az egyéb mozgást, de extra
segítséget nyújtanak az alakformálásban. Az
eszközök segítségével gyorsan és kényel-
mesen szép eredményeket érhetnek el a
szolgáltatást igénybe vevő vendégek.
Egyénre szabott tanácsadással mindenki el-
érheti az álomalakját.
– Miért éppen erre a területre esett a válasz-
tás a szolgáltatásbővítésben?
– 2023 nyara óta szállodaigazgatóként veze-
tem a helyi hotelt. Ceglédi lakosként és ko-
rábbi vállalkozóként elsődleges feladatom-
nak tartom azt, hogy összekössem a szállo-
dát a várossal. Fontos számomra, hogy meg-

találjam mit tudunk nyújtani a ceglédieknek
és hogyan kapcsoljuk össze a helyi szolgál-
tatókat a szállodavendégekkel. Ezzel a lehe-
tőséggel is szeretnénk kinyitni a hotelt a
ceglédiek felé. A fürdőben a gyógyvíz és a
hozzá kapcsolódó szolgáltatások széles
spektrumot fognak át, de az egészségturiz-
musnak a szépség és fitness területe még tar-
togat új lehetőségeket.
– Milyen egyéb más módon kapcsolódik a
szálloda és Cegléd?
– Szívügyem Cegléd és szívügyem az
Aquarell is. Nyilván a szállodavezetés napi
gyakorlata racionális gazdasági döntések so-
rozatának meghozatala, de emellett fontos az
érzelmi kötődés is. Erre biztattam a munka-
társaimat is és érezhető a szálloda légkörén a
lokálpatriotizmus. Munkába állásom után a
legfontosabb feladatomnak azt tartottam,
hogy amennyiben lehetséges, úgy ceglédi
munkavállalókat alkalmazzunk. Nyilván a
helyieknek szállásként nem feltétlenül jön
szóba a szálloda. Más módokon azonban
igen: szervezünk gyermek szülinapi zsúro-

kat, évfordulós vacsorákat, diplomaosztót,
osztálytalálkozókat, egy napos pihenéseket,
wellness lehetőségeket, céges rendezvénye-
ket. Szeretnénk elérni, hogy családi és baráti
rendezvények szervezése esetén jusson
eszükbe a ceglédieknek a szálloda is lehetsé-
ges helyszínként.
Ceglédnek csodálatos értékei, látnivalói van-
nak. Célom, hogy használni tudjam Cegléd
értékeit, hogy profitáljon a szállodából a vá-
ros. Egy lehetőség például, amelyet kevesen
tudnak, hogy a szálloda környékén fűthető
sportpályák vannak, amelyet profi, félprofi
vagy amatőr csapatok használhatnak tornára,
vagy táborozásra, miközben a hotel biztosítja
számukra az otthont és az ellátást. Jó kapcso-
latot alakítottunk ki a Tourinform irodával és
a helyi művelődési házzal is, vendégeinknek
ajánljuk a ceglédi eseményeket, programokat.
Csoportok számára népszerű extra program a
városnéző séta cukrászdalátogatással, orgo-
nahangverseny a templomban, vagy
lovaskocsival bortúrát tenni a környék pincé-
ibe. Sokféle lehetőség van tehát a város és a
szálloda kölcsönös kapcsolódására, együtt-
működésére.
– Az új szolgáltatások bemutatására márci-
us 28-29-én nyílt napot tartanak, ennek mi-
lyen programja lesz?
– Igen, azért két nap, hogy minél több ceglé-
dinek legyen lehetősége megtekinteni az új
szolgálatásokat. Természetesen vendéglátás-
sal várjuk az érdeklődőket a nyílt napra,
amelynek keretében a gépeket ingyenesen ki
lehet próbálni. Személyre szabott ingyenes ta-
nácsadást is kaphatnak az érdeklődők, melyik
az a gép, gyakorlatok, intenzitás, ami az adott
problémára megoldást kínál. Kedvezményes
nyitási bérletakcióval és komplex tanácsadás-
sal várjuk a kedves érdeklődő vendégeinket.

borúnak, és a család vissza-
térhet Ukrajnába?
A darabban a belső monoló-
gok zenében szólalnak meg
– Szirtes Edina Mókus zené-
síti meg a szereplők belső
gondolatait. A zene és a rit-
mus kiemelt jelentőségű:
egy ütőhangszeres élőben kí-
séri a jeleneteket és az éne-
keket. Az ütőhangszerek
ütései a menekültekben a há-
ború zaját idézik fel, de a
szereplők lelkében dúló há-
ború zaját is kifejezik. A ze-
ne, a ritmus és a szöveg egy-
másba játszó szövete adja az
előadás elemelt, költői stílu-
sát – a Baltazár színészei
előadásában. Az előadás
rendezője Kováts Kriszta.
Az 1998-ban alakult Balta-
zár Színház az egyetlen
olyan színtársulat hazánk-
ban, melynek tagjai értelmi
sérült színészek. A Baltazár
egyszerre lát el művészi és

társadalmi feladatot, hiszen
lehetőséget teremt sérült em-
berek számára, hogy tehetsé-
güket megmutassák, a nézők
számára pedig, hogy szem-
besüljenek e tehetséggel. A
színház legfontosabb célki-
tűzése, hogy magas színvo-
nalon hozzon létre előadáso-
kat, és ezáltal bebizonyítsa, a
sérült emberekkel kapcsola-
tos előítéletek átírhatók: e
társadalmi csoport erejét
mutatja meg, és azt, hogyan
lesz általuk színesebb és
gazdagabb a világ. A társulat
működésével olyan kultúrát
kíván megteremteni Ma-
gyarországon, amely a társa-
dalmi integráció lehetőségét
nyújtja sérült emberek szá-
mára. Ezért előadásaival mi-
nél szélesebb nézőréteget kí-
ván megszólítani: a rendsze-
resen színházba járókon kí-
vül olyanokat is, akik eddig
nem látogattak más színhá-
zakat, de szociálisan érzé-
kenységük miatt érdeklőd-
nek a Baltazár előadásai
iránt. Jegyár: 2400 Ft, diák-
jegy: 1200 Ft

>>> Új wellness szolgáltatások az Aquarellben című
cikkünk folytatása az 1. oldalról >>>
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Szegedi Dániel
ezüstérmes lett

Linzben
A 73 KILOGRAMMOS CEGLÉDI
Szegedi Dániel ezüstérmet nyert
szombaton a cselgáncs World
Tour-sorozat Linzben zajló
Grand Prix-versenyén. – írta meg
a nemzetisport.hu.
A Szolnoki Sportcentrum-Sport-
iskola 22 éves versenyzője kazah
és moldovai ellenfelét is ipponnal
búcsúztatta az előcsatározások
során, majd a negyeddöntőben
jukóval verte az egy World Tour-
bronznál tartó cseh Chusniddin
Karimovot. A szeptemberi, zág-
rábi GP magyar győztese a négy

között ipponnal bizonyult jobb-
nak a hazai közönség előtt sze-
replő Samuel Gassnernél, majd a
döntőben azzal az olasz Giovanni
Espositóval szállt szembe, akit
fél éve legyőzött a zágrábi finálé-
ban. Az Eb-második ellenfélnek
sikerült visszavágnia a veresé-
gért, és jukóval nyert.

Bronz díjas a
ceglédi zsonglőr

TÚRI ÁDÁM CEGLÉDI zsonglőr
újabb szakmai sikert ért el: március
9-én részt vehetett a Fővárosi
Nagycirkusz és a Baross Imre Ar-
tistaképző Intézet által megálmo-
dott, II. Hungarian Manézs Talent
Fesztiválon. „A versenyen bronz
díjat vehettem át, melyre a Főváro-
si Nagycirkuszban került sor, ünne-
pélyes keretek között. A díjat Ko-
vács Gábor Dénestől, az Artista-
képző Intézet főigazgatójától és
Graeser Józseftől “Doditól” , a Fő-
városi Nagycirkusz cirkuszszakmai
vezetőjétől vehettem át. A bronz
díjnak köszönhetően ismételten be-
kerültem a Győztesek Gála-
műsorába, amely április 23-án kerül
megrendezésre a Fővárosi Nagycir-
kuszban.” – számolt be a fiatal.

Özbas Szofi újra a
dobogó tetején

ÖZBAS SZOFI ARANYÉRMES a
cselgáncs World Touron. Az első
nap még csak közel volt, a máso-
dik napon már összejött a dobogós
helyezés a Tbilisziben zajló Grand
Slam-versenyen a magyar csel-
gáncsozóknak, Özbas Szofi szép
menetelés végén aranyéremmel
zárt a 70 kilogrammosok között.
Öt magyarnak – köztük két ceglé-
dinek Özbas Szofinak és Szegedi
Dánielnek - szurkolhattunk, az
érem azonban csak egyikőjüknek
jött össze, igaz, Özbas Szofi a leg-
fényesebből szerzett egyet. A Bu-
dapesti Honvéd SE versenyzője
először egy román, majd egy hor-
vát cselgáncsozót búcsúztatott, a
negyeddöntőben hosszabbításban,
iponnal verte a brit Kelly Petersen
Pollardot. Özbas az elődöntőben
két vazaarival folytatta menetelé-
sét, a döntőben kemény ellenfél
következett, a kétszeres Európa-
bajnok, olimpiai bronzérmes hol-
land Sanne van Dijke állt a tatami
másik oldalán. Húsz másodperccel
a mérkőzés vége előtt Özbas akci-
óba lendült és vazaarit ért el, ezt az
előnyt pedig megőrizte a végéig,
így új súlycsoportjában már a má-
sodik Grand Slam-diadalát aratta.
A többi magyar induló közül a
ceglédi Szegedi Dániel jutott a leg-

messzebb, az elődöntőben veresé-
get szenvedett orosz ellenfelétől,
majd a bronzmérkőzésen Samuel
Gassner bizonyult jobbnak.

Keszthelyi Luca
újabb sikere

ÚJABB SIKERT KÖNYVELHET el
Keszthelyi Luca atléta az ameri-
kai egyetemi bajnokságban.
Szombaton Luca a virginiai
Lynchburgban versenyzett az
egyetemi konferencia bajnokság-
ban, amely nagyon fontos ver-

seny az egyetemek besorolása mi-
att. Luca kisebb húzódással verse-
nyezve magabiztosan megnyerte
a versenyt, ahol most egy szeré-
nyebb eredmény is elég volt. Fel-
készítő edzője - Gábossy Lajos.

Párbajtőr aranyérem
MÁRCIUS 9-ÉN KERÜLT Szolno-
kon megrendezésre a 2025. évi
V i d é k b a j -
nokság, ahol
a Kossuth
Gimnázium
5. d. osztá-
lyos tanulója
Gál Dávid
p á r b a j t ő r
csapa tve r -
senyben aranyérmet szerzett.
Iskolai tanára: Spolmin Roberta

Kispályás
labdarúgó siker

A DIÁKOLIMPIA MEGYEI Selejte-
zőn csoportelsőként, mindössze 2
kapott góllal jutott tovább a me-
gyei döntőbe a Kossuth Gimnázi-
um kispályás labdarúgó csapata.
– számolt be a gimnázium közös-
ségi oldala.

Losis diák
világversenyen

ÓRIÁSI MEGTISZTELTETÉS ÉRTE
a Ceglédi Losontzi István Egysé-
ges Gyógypedagógiai és Mód-
szertani Intézmény, Szakiskola,
Készségfejlesztő és Kollégium
tanulóját, Horváth Kevint, hi-
szen meghívást kapott az ISF
U15 Gymnasiade világversenyre,
mely áprilisban Szerbiában,
Zlatibor városában kerül megren-
dezésre. Ezen a versenyen a világ
minden tájáról érkeznek sporto-
lók, hogy 25 sportágban mérjék
össze tudásukat. Kevin atlétiká-
ban, azon belül 400 m és 1500 m
síkfutásban fog indulni. A tíz na-
pig tartó rendezvénysorozatra
Jakab László testnevelő tanár is
elkíséri. A versenyzők nem csak
sportversenyeken vesznek részt,
hanem olyan gazdagító élmé-
nyekben is, mint az inspiráló
workshopok, kulturális kirándu-
lások és a különböző hátterű tár-
saikkal való tartalmas eszmecse-
rék. Magyarországról csupán 3
sportoló képviselteti magát, akik
közül az egyik a ceglédi Horváth
Kevin. Őket a FODISZ (Fogyaté-
kosok Országos Diák-, Verseny-
és Szabadidősport Szövetsége)
választotta ki. Kevin hetedikes
tanulója az iskolának, aki szinte
minden sportágban remekel. En-

nek ellenére meglepődve fogadta
a hírt, hogy ő az egyik kiválasz-
tott és képviselheti Magyarorszá-
got, Ceglédet és az iskoláját. A
versenyre való felkészítés már ja-
vában zajlik. Kevin testnevelői
Szabó Ágnes, Chorendzsákné
Zsigmond Nikoletta és Jakab
László, de az edzések mellett a
szervezésben is több pedagógus
segít. Külön köszönet Keszthelyi
Ferenc önzetlen segítségéért, va-
lamint Cegléd Város Roma Nem-
zetiségi Önkormányzata és a
Losontzi Diáksport Egyesület
anyagi támogatásáért. – számolt
be az iskola közösségi oldala.

Ceglédi győzelem
MÁRCIUS 14-ÉN 2-1-RE nyert a
Ceglédi VSE labdarúgó csapata a
Vecsési FC együttese ellen a
Zsengellér Gyula Sportcentrum-
ban. "Végre! A szezon legjobb já-
tékvezetését láthattuk. Fortuna
kezét fogva, helyenként jól játsz-
va, végig férfiasan focizva sike-
rült itthon tartanunk a három
pontot egy olyan csapat ellen,
akik a játékosállományukat, lehe-
tőségeiket tekintve véleményem
szerint a háromban vannak a me-
gyei első osztályban, ezért is ér-
tékes a mai siker! Ha ebben a
szellemben játszottunk volna múlt
héten... Gratulálok a játékosaim-
nak, büszke vagyok rájuk!" - ér-
tékelt a találkozót követően
Kecskeméti József vezetőedző.

Sport
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Fotó: Kisfaludi István

Nemzetközi tapasztalatszerzés
az utánpótlásnál

TÍZ ÉV UTÁN ELŐSZÖR LÉPETT nemzetközi tornára a CVSE
utánpótláscsapata, amely március végén Csehországban, az
Olomouc Winter Cupon vett részt. A nyolccsapatos tornán a
ceglédiek három lengyel és négy cseh együttes ellen mérkőztek
meg. A csapat végül a 4. helyet szerezte meg, ami komoly si-
kernek számít ebben az erős mezőnyben.„A 2025-ös év fóku-
szában a nemzetközi versenyeztetés áll” – hangsúlyozta
Széchenyi Márton utánpótlás szakmai vezető, kiemelve, hogy
az ilyen tornák nagyban segítik a játékosok fejlődését. A csapat
edzői és a szülők egyaránt hozzájárultak ahhoz, hogy a ceglé-
diek méltóképpen képviseljék Magyarországot.
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Megyei sakk-siker
A REFORMÁTUS ÁLTALÁNOS Is-
kola és Óvoda csapata szerezte a
legtöbb csapatpontot a Pest Me-
gyei Sakk Diákolimpia döntő-
jében Szadán. Egyéni pontok ösz-
szesítésével II. helyen végzett, a
Földi Gergely, Balázs Ákos,
Banai Bendegúz, Brezina Bence,
Borgya-Réfi Bence erősorrend-
ben játszó csapatunk. 6 győzelem,
1 döntetlen, egy vereséggel a fiúk
a 3. forduló után végig tartották
előnyüket. Mivel a megyéből az
első két csapat jut az országos
döntőbe áprilisban Szombathe-
lyen mérettetik meg a csapat.

Cegléd a 8 között
A NŐI NB I. A BAJNOKSÁG 22.
fordulójában a VBW CEKK
Cegléd hazai pályán aratott 88-
73-as győzelmet a Dávid Kornél
KA ellen, így a ceglédiek lehet-
nek ott a legjobb nyolc között a
rájátszásban.
A mérkőzés után Földi Attila
edző is nyilatkozott: „Ahonnan
indultunk a szezon elején, és
ahová eljutottunk most, én azt
gondolom, hogy ár/érték arány-
ban a szezon egyik legnagyobb
teljesítménye. Nem hiszem, hogy
sokan vártak minket a rájátszás-
ba, még én sem hittem benne
minden pillanatban, de ahogy
haladtunk előre, mindent meg-
tettünk érte és minden lehetősé-
get kihasználtunk. Gratulálok a

játékosaimnak és köszönöm
azoknak a szurkolóknak, akik
hétről hétre egyre nagyobb
számban biztattak minket.”
Hazai játékosok közül pedig
Barnai Judit: „Szerintem kije-
lenthetjük, hogy mi vagyunk a
szezon meglepetése, azzal, hogy a
rájátszásba bekerültünk. Nagyon
büszke vagyok a csapatra, a stáb-
ra, edzőkre, mindenkire, mert na-
gyon nagy dolog, amit ide most
letettünk. Nagyot küzdöttünk, és
azt gondolom, hogy a második
félidőben, pont, amikor jól kellett
játszanunk, akkor jól játszottunk.”

Eredmény:
VBW CEKK Cegléd – Dávid Kornél KA 88-73
(25-13, 13-25, 26-12, 24-23)

Férfi kézilabda
NÉGYPONTOS MÉRKŐZÉSRE uta-
zott Szegedre a Ceglédi KK SE
felnőtt csapata az NBI/B 22. for-
dulójában. Rangadó volt ez a ja-
vából, hiszen a tabella hatodik
helyezettje látogatott a hetedik-
hez. A 19. percig így is játszottak
a csapatok, majd 11-9 után a ha-
zaiak egy 11-4-es rohamot pro-
dukáltak a szünetig. A következő
harminc percre feljavult a Cegléd
játéka, de ez már csak a második
félidei döntetlenre volt elég, a
szegedi kilenc gólos előny meg-
maradt a lefújásig és a két csapat
helyet cserélt a bajnoki tabellán.
Eredmény: OTP Bank-Pick Szeged U21 – Ceglé-
di KK Se 38 – 29 ( 22 – 13 )

Gimis táncsikerek
A BÉCSBEN MEGRENDEZETT Fest
Info Dance International-en részt
vett a Diamond Angels csapat,
köztük a Ceglédi Kossuth Gimná-
zium több tanulójával. Szép ered-
ményeikről az intézmény számolt
be a közösségi oldalán. Felkészí-
tő tanáruk: Líbor Nikolett
Kategória: Rookie Commercial/MTV Dance For-
mation Junior
Helyezés: 2. hely Tagok: Horsik Hédi (7.d),
Fedák Renáta Stella (7.d), Polyák Réka (8.d),
Márkodi Zara Panna (8.d), Jansik Györgyi (8.d),
Magda Dóra (9.b), Fazekas Violetta Mária (10.c)
Kategória: Newbie Majorette Formation Junior
Helyezés: 1. hely Tagok: Horsik Hédi (7.d),
Fedák Renáta Stella (7.d), Magda Dóra (9.b)
Kategória: Progressive Show Dance Formation
Junior Helyezés: 3. hely Tagok: Horsik Hédi
(7.d), Fedák Renáta Stella (7.d), Polyák Réka
(8.d), Márkodi Zara Panna (8.d), Jansik Györgyi
(8.d), Magda Dóra (9.b), Fazekas Violetta Mária
(10.c) Kategória: Elit Pro Hip Hop Duo Junior
Helyezés: 3. hely Tagok: Polyák Réka (8.d),
Márkodi Zara Panna (8.d)

Birkózás
HÉTVÉGÉN AZ U15-ÖS korosztály
lépett szőnyegre Dunakeszin a
válogatott mezekért. Szombaton
a szabadfogású és női, vasárnap
pedig a kötöttfogású birkózók
mérték össze erejüket. A Ceglédi
VSE mindhárom szakágban kép-
viseltette magát.
A női mezőnyben Máté Szófia a 33
kg-os súlycsoportban mindkét ellen-
felét tussal felülmúlva magabiztosan
nyerte első válogatóversenyét. A si-
ker értékét emeli, hogy Szofi még
utolsó éves U13-asként az idősebbek
között tudott diadalmaskodni. Sza-
badfogásban hárman indultak, közü-
lük Csontos Pál jutott a legtovább,
aki a 44 kg-os súlycsoportban végül
a 3. helyen végzett.
A ceglédiek vasárnap a kötöttfo-
gású versenynapon képviseltették
magukat a legnagyobb létszám-

mal. A 10 ceglédi birkózó végül
két arany-, egy ezüst- és egy
bronzéremmel, valamint két ötö-
dik helyezéssel zárta a versenyt.
A Cegléd csapata a csapatver-
senyben a 2. helyen végzett az
ESMTK mögött, megelőzve a 3.
helyezett Eger csapatát.
Eredmények: női 33 kg 1. Máté Szófia
szabadfogás 44 kg 3. Csontos Pál
kötöttfogás 38 kg 2. Horváth Ádám
44 kg 3. Csontos Pál; 48 kg 5. Rafael Sándor
52 kg 1. Budai Milán; 75 kg 1. Fodor Martin

AZ ÉV ELSŐ ORSZÁGOS bajnoksá-
gát rendezték szombaton a pester-
zsébeti Kruj Iván Sportcsarnok-
ban. Az U13-as korosztályban kö-
zel 250 birkózópalánta küzdött a
bajnoki címekért kötöttfogásban.

A Ceglédi VSE 12 fővel képvisel-
tette magát. A ceglédi fiatalok vé-
gül 4 érmet és három pontszerző
helyezést gyűjtöttek be.
Eredmények: 32 kg 3. Antal Viktor; 5. Bori Péter
54 kg 2. Rafael Sándor; 85 kg 5. Brezvai Roland
+85kg 3. Plangár Kolos; 5. Ignác Ádám
Csapat: 1. ESMTK; 2. CVSE; 3. Püspökladány

MÁSNAP, VASÁRNAP SZINTÉN a Kruj
Iván Sportcsarnok adott otthont az
U17-es korosztály kötöttfogású vá-
logató versenyének. A versenyt hor-
vát, szlovák és ukrán versenyzők is
szinesítették. A ceglédiek 8 fővel
mérlegeltek a megmérettetésre. Vé-
gül négy éremmel és egy 5. hellyel
zárták a válogatót. A csapatverseny-
ben ezen a napon is a 2. helyen vég-
zett a CVSE csapata az Eger mögött,
megelőzve az FTC csapatát.

Eredmények: 45 kg 1. Csontos Pál; 3. Pék
Tamás; 48 kg 1. Varga Dávid, 2. Zatkó Gergő
60 kg 5. Mitrovic Mihajlo
Csapatverseny: 1. Eger 2. CVSE 3. FTC

ABONYBAN KERÜLT megrende-
zésre az év első U17-es szabadfo-
gású férfi és női válogató verse-
nye március 16-án. A Komáromi
Gép Kupán felvidéki és vajdasá-
gi birkózók egyaránt képviseltet-
ték magukat. A közel 150 induló
között 4 ceglédi versenyző is sző-
nyegre lépett. 2-2 fő a szabadfo-
gásban illetve a női mezőnyben.
A ceglédiek végül 2 aranyérem-
mel zárták az év első válogató
versenyét. PAP FERENC

Eredmények: női
61 kg 1. Báger Barbara; 65 kg 5. Kondor Lili
szabadfogás; 45 kg 1. Csontos Pál

Fotó: Kisfaludi István



A jövőt mi alakítjuk!
Csatlakozz hozzánk te is!

Mi vagyunk Magyarország legna-
gyobb teljesítmény-félvezetőket
gyártó vállalata, sikereink pedig a
rengeteg kiváló, tapasztalt szakem-
bernek köszönhetőek, akikkel együtt
dolgozhatunk.

Cegléden több, mint 25 éve vagyunk
jelen és cégünk most is folyamato-
san növekszik.

A társaság története 1989-ben kezdődött, és az
egykor még 37 főt foglalkoztató üzemünk mára
a város és vonzáskörzetének meghatározó, dina-
mikusan növekvő vállalata lett. Mára évente
több millió félvezetőt állítunk elő, amelyek első-
sorban a járműipar, az autóipar, az ipari automa-
tizálás, a vontatástechnika, a gyógyászati beren-
dezések, az energia előállítás, a szállítás és el-
osztás, valamint a megújuló energiaforrások ki-
aknázása terén kerülnek felhasználásra.

Gyárunk egyesíti a tervezés, a termelékenység, az innováció és a minőség, az ösz-
szeszerelés és a tesztelés kompetenciáit.

MODULJAINK és SZENZORAINK
• a mobilitás jövőjének olyan részei, amely tiszta, biztonságos és intelligens au-
tókat gyártanak,
• segítenek megteremteni a korlátlan zöld energia világát,
• energiahatékony és digitális megoldások széles skálájával támogatják a
dekarbonizációt és a digitalizációt,
• a világot összekötő kapcsolatok szívében vannak.
Félvezetőink világszerte több millió termékben vannak jelen. Célunk, hogy meg-
oldásokat keressünk a világ új kihívásaira és hozzájáruljunk egy fenntartható, biz-
tonságos és élhető világ létrejöttéhez.
Könnyebbé, biztonságosabbá és zöldebbé tesszük az életet. Ügyfeleinkkel és
partnereinkkel együtt. Egy szebb holnapért.
Rád is szükségünk lehet ehhez! Csatlakozz hozzánk te is!

Nyitott operátori pozícióinkat itt:
https://www.infineon.com/cms/cegled/hu/application/

míg egyéb munkalehetőségeinket a https://www.infineon.com/cms/en/careers/
oldalon találod, vagy írj nekünk a jelentkezes@infineon.com email címre!

MIÉRT AZ INFINEON?
Támogató csapatként dolgozunk szerte a világon. Ünnepeljük az egyéniséget.
Fenntartható döntéseket hozunk és törődünk a kollégáinkkal. Támogatjuk a sze-
mélyes és szakmai fejlődést, és személyre szabott karrierutakat, illetve tanulási
lehetőségeket biztosítunk minden munkatársunk számára.
Akár teljes, akár részmunkaidőben dolgozol, otthonról, irodáinkból, laborjaink-
ból vagy a gyártócsarnokainkból, mi nyitott munkakörnyezetet hozunk létre,
amely egyéni és rugalmas megoldásokat kínál mindenki számára. Ezek tesznek
minket erőssé, egyedivé és hatékonnyá.

Ne feledd: a jövőt mi alakítjuk! Téged is várunk csapatunkban!

ekordszámú, 175 fős nevezés ér-
kezett a Cegléden megrendezett
Országos Felnőtt Asztalitenisz
Bajnokságra, amely a MOATSZ
szervezésében zajlott. Ehhez csat-
lakozott a 24 fős para mezőny is,

akik szombaton mérettették meg magukat.
Cegléd városa korábban 1938-ban és
1992-ben adott otthont ennek a rangos ese-
ménynek, most pedig 2025-ben ismét
helyszínt biztosított a versenynek.
Az NB I-es ceglédi csapatból egyedül
Bogádi Imre vett részt a bajnokságon, aki
remek teljesítménnyel csoportelsőként ju-
tott tovább. Sajnálatos módon az átsorso-
lás miatt egy sokkal nehezebb ellenfelet
kapott, így végül 4:2 arányban kikapott
Katona Gergőtől (DVTK), aki később
vegyespárosban a 3. helyet szerezte meg.
Kellemes meglepetésként Telek Kristóf
nemcsak a főtáblára jutott, de a szombat-
helyi Szarka Zsoltot is legyőzte 4:2-re. Ezt
követően felszabadult játékkal szerepelt
Kishegyi Ákos (VSD) ellen, aki végül 4:1
arányban nyert ellene, de Telek két szoros
játszmát is elvesztett.
Ecseki Nándor, aki jelenleg Portugáliában
játszik, a nevezésnél nevelőklubjaként
Ceglédet jelölte meg. Egyéniben sajnos
korán kiesett, de párosban az előzetes vá-
rakozásoknak megfelelően Szudi
Ádámmal az oldalán megnyerte a verseny-
számot. A döntőben 3:1 arányban győztek
a Jakab János - Juhász Patrik (Celldömöl-
ki VSE) páros ellen, látványos labdamene-
tekkel tarkított meccsen.
Végül, de nem utolsó sorban szeretnénk
megköszönni mindazon szülők, játékosok
és testvérek önzetlen segítségét, akik a

verseny előkészítésében és lebonyolításá-
ban részt vettek!
Eredmények Egyéni: Legjobb 64 közé jutott: Bogádi Imre,
Telek Kristóf; Páros: 1. hely: Ecseki Nándor - Szudi Ádám
Főtáblára került: Telek Kristóf - Zubor Péter (BVSC)

A CEGLÉDI VSE SPORTCSARNOK asztali-
tenisz terme adott otthont a középiskolás
versenynek. A ceglédi középiskolák közül
a Kossuth Lajos Gimnázium hallgatóinak
kötelező rendezvényen kellett részt venni
ezért négy iskola 26 tanulója -12 lány és
14 fiú- vett részt a versenyen melynek
első felében „DC” csapat, második felében
egyén verseny zajlott a kimondottan nem
igazolt játékosok részére. GERGYE ZOLTÁN

Eredmények „DC” csapat:
Lány: 1. Ceglédi SZC Unghváry L.Vendéglátóipari Technikum
és Szakképző Iskola I. (Vágány Nóra-Benkó Martina)
2 Ceglédi SZC Bem József Műszaki Technikum és Szakképző
Iskola (Mezei Maja - Sila Réka)
3. Ceglédi Török János Református Oktatási Központ (Búzás
Dóra, Pászti Kira, Jakab Janka)
Fiú: 1. Ceglédi SZC Közgazdasági és Informatikai Technikum
II.(Szepes Roland-Bálint Balázs)
2. Ceglédi SZC Közgazdasági és Informatikai Technikum I.
(Bodzsár Dániel-Ludvig Zsombor)
3. Ceglédi SZC Unghváry L.Vendéglátó ipari Technikum és
Szakképző Iskola II.(Guba István-Reinhardt Máté)
Egyéni - Lány: 1. Benkó Martina (Ceglédi SZC Unghváry
L.Vendéglátó ipari Technikum és Szakképző Iskola)
2. Vágány Nóra (Ceglédi SZC Unghváry L.Vendéglátó ipari
Technikum és Szakképző Iskola)
3. Búzás Dóra (Ceglédi Török János Református Oktatási
Központ) és Mezei Maja (Ceglédi SZC Bem József Műszaki
Technikum és Szakképző Iskola)
Fiú: 1. Ludvig Zsombor (Ceglédi SZC Közgazdasági és Infor-
matikai Technikum)
2. Szepes Roland (Ceglédi SZC Közgazdasági és Informatikai
Technikum)
3. Reinhadt Máté és Guba István (Ceglédi SZC Unghváry
L.Vendéglátó ipari Technikum és Szakképző Iskola)
Összesített pontverseny:
1. Ceglédi SZC Közgazdasági és Informatikai Technikum

Országos bajnokság Cegléden
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